

Janji Untuk Sekarang Dan Evermore

Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Janji Untuk Kini Dan Selamanya

Steve Flatt

Janji untuk Persahabatan

Yohanes 15:12-17 adalah salah satu janji terkaya dan paling berharga yang boleh didapati di mana-mana dalam Alkitab. Ia menjanjikan persahabatan dengan Yesus. Sekarang biarkan ia meresap masuk. Kita bercakap tentang Yesus yang sama yang meletakkan bintang-bintang di

seluruh alam semesta, dan yang bersama-sama dengan Tuhan, Bapa, menurut Kolose 1:15-20, menetapkan bumi ini pada tempatnya dan memberikan kehidupan kepada manusia.

Kita bercakap tentang Dia yang disebut oleh kitab suci Raja segala Raja, Tuhan segala Tuhan, kita bercakap tentang Yang Maha Esa di alam semesta. Yesus berkata dalam Yohanes 15, "Kamu adalah sahabat-Ku." Anda bercakap tentang mempunyai kawan di tempat tinggi, mereka tidak datang lebih tinggi.

Kami akan menumpukan pada janji itu hari ini tentang betapa kaya dan bermaknanya. Mari kita mulakan dengan idea tentang persahabatan. Apa itu kawan? Terdapat pelbagai jenis definisi. Seseorang berkata rakan ialah seseorang yang masuk apabila orang lain keluar. Seseorang berkata rakan ialah seseorang yang akan membeli makan tengah hari anda, walaupun mereka tidak mempunyai akaun perbelanjaan. Itu cukup bagus.

Erma Bombeck berkata, "Kawan adalah seseorang yang tidak akan berdiet apabila anda gemuk." Saya selalu suka definisi dia. Orang lain berkata, "Kawan palsu adalah seperti bayang-bayang. Mereka dekat dengan kita apabila matahari bersinar, tetapi dalam kegelapan mereka hilang."

Saya masih ingat semasa saya di sekolah sarjana muda, saya mempunyai seorang profesor psikologi memberitahu kami bahawa jika anda benar-benar mempunyai tiga kawan rapat, anda kaya yang tidak terkira. Apabila saya mendengarnya pada kali pertama, saya agak menolaknya dan ketawa dan berfikir bahawa teori yang gila kerana saya mempunyai ramai kawan. Tetapi semasa saya mendengar penjelasan tentang persahabatan yang sebenar dan kerana pengalaman mengajar saya pelajaran itu, anda mula tertanya-tanya: Adakah saya mempunyai tiga kawan sejati?

Adakah anda tahu apa itu kawan? Ini dia: Kawan adalah dua orang yang saling mencintai. Itu sahaja. Sahabat adalah dua insan yang sangat menyayangi antara satu sama lain. Sekarang persahabatan bukan hubungan eksklusif. Anda boleh menjadi kawan dengan seseorang dan mempunyai hubungan lain dengan mereka. Sebagai contoh, isteri saya adalah kawan baik saya. Saya sangat menyayanginya kerana dia isteri saya, tetapi saya sangat menyayanginya. Saya berkongsi dengan dia, dan dia berkongsi dengan saya. Kita kawan.

Saya rasa ada baiknya ibu bapa menjadi kawan kepada anak dan anak kepada ibu bapa, asalkan itu tidak melarang ibu bapa itu daripada menjalankan tanggungjawab ibu bapa. Anda boleh menjadi kawan kepada orang yang anda bekerja. Anda boleh menjadi kawan kepada orang yang bekerja di bawah anda. Anda lihat satu-satunya kriteria untuk persahabatan adalah dua orang yang saling mencintai, dua orang yang sangat mencintai satu sama lain.

Baca Yohanes 15:12-17 sekali lagi, Yesus bercakap dengan murid-murid-Nya berkata "Kamu adalah sahabat-Ku." Tetapi, saya ingin menunjukkan kepada anda apa yang ada di permulaan petikan ini dan apa yang ada di penghujungnya.

Ayat 12 mengatakan "Inilah perintah-Ku: Kasihilah satu sama lain seperti Aku telah mengasihi kamu." Ayat 17 menyatakan "Inilah perintah-Ku: Kasihilah satu sama lain." Adakah anda melihat bagaimana kasih itu pada permulaan perniagaan ini tentang persahabatan dan cinta adalah penghujungnya? Seseorang berkata, "Cinta adalah kertas pembalut di mana persahabatan datang." betul tu. Jika seseorang adalah kawan saya dan saya sayang dia dan dia sayang saya, saya secara semula jadi akan memberi kepada mereka dan mereka pula akan memberi kepada saya. Itulah persahabatan. Jika anda melihat hubungan yang hanya seorang yang memberi, itu bukan persahabatan. Itu palsu. Tetapi jika ada saling memberi antara satu sama lain, maka anda mempunyai kawan.

1. Yesus memberi kita persahabatan "Kamu adalah sahabat-Ku." (ayat 14) Apakah yang Yesus berikan kepada kita dalam persahabatan? Bagaimanakah Dia boleh membuat tuntutan itu? Apa yang Dia lakukan untuk saya? Bagaimana dia boleh mengaku sebagai kawan saya? Pertama sekali, Dia telah memberikan kepada kita, Dia sendiri.

Ayat 13 berkata, "Tidak ada seorangpun yang mempunyai kasih yang lebih besar daripada ini, daripada ia menyerahkan nyawanya untuk sahabat-sahabatnya." Sukar untuk dipertikaikan, bukan? Bagaimana mungkin saya dapat membuktikan persahabatan saya kepada awak dengan lebih baik daripada jika saya sanggup mengorbankan nyawa saya, mengambilnya untuk menyelamatkan awak?

Kawan sering berkorban sesuatu untuk kawan lain. Kita mengorbankan wang, kita mengorbankan masa, kita mengorbankan perasaan kita, kita mungkin mengorbankan sebahagian daripada harta dunia kita, tetapi sangat sedikit kali dalam sejarah akan seorang kawan benar-benar mengorbankan nyawa untuk rakan yang lain. Perkara yang paling menakjubkan tentang ini ialah, Yesus telah melakukan pengorbanan itu sebelum kita menjadi kawan-Nya. Malah dia melakukan pengorbanan supaya kami menjadi kawannya.

"Anda lihat, pada masa yang tepat, ketika kita masih tidak berdaya, Kristus telah mati untuk orang yang tidak beriman." (Roma 5:6) Dia terpaksa memulakannya. Kami tidak boleh melakukan apa-apa sehingga dia membuat permulaan itu. Ayat 7 menyatakan fakta asas kehidupan, "Jarang sekali orang akan mati untuk orang benar, walaupun untuk orang baik seseorang mungkin berani mati." Anda lihat bahawa dari semasa ke semasa, seseorang akan mati untuk seorang kawan. Jika itu adalah hubungan yang saling memberi, kadang-kadang seseorang akan meletakkannya., "Tetapi Allah menunjukkan kasih-Nya kepada kita dalam hal ini: Semasa kita masih berdosa, Kristus telah mati untuk kita." (Ayat 8) Perkara yang menakjubkan ialah, Yesus mati untuk kita sebelum kita menjadi sahabat-Nya. Dia mati untuk kita semasa kita menjadi musuhnya.

Macam mana boleh jadi? Kerana semasa kita masih berdosa dan dosa secara definisi adalah permusuhan dengan Tuhan. Kawan saya, dia mati untuk saya menjadi kawannya. Perkara pertama yang Dia berikan kepada kita adalah dirinya sendiri.

2. Dia memberi kita pengetahuan dan kefahaman. "Aku tidak lagi memanggil kamu hamba, kerana seorang hamba tidak tahu urusan tuannya. Sebaliknya, Aku telah memanggil kamu

sahabat, kerana segala sesuatu yang telah Kupelajari daripada Bapa-Ku telah Kuberitahukan kepadamu." (Yohanes 15:15). Yesus hampir ke penghujung hayatnya. Para rasul dan murid-murid yang lain telah mengikuti Dia, dan bagi mereka Dia telah menjadi guru.

Dua bab sebelum ini dalam Yohanes 13, apabila Yesus masuk ke bilik atas itu, mereka semua duduk di sekelilingnya dengan angkuh. Tiada siapa yang akan mengambil besen dan membasuh kaki masing-masing, seperti kebiasaan mereka. Yesus mengambil tuala dan bejana, Dia pergi berkeliling dan membasuh kaki setiap murid-Nya untuk memalukan mereka. Pada penghujungnya dia berkata, "Aku berkata kepadamu, sesungguhnya tidak ada hamba yang lebih besar daripada tuannya..." (Yohanes 13:16) Sekarang setelah anda melihat tuannya melakukan ini, ikuti teladan saya.

Dia mengatakan perkara yang sama dalam Matius 10:24 sambil bercakap kepada mereka, "Tidak ada hamba yang lebih besar daripada tuannya..." Anda lihat selama tiga tahun, Yesus menyuruh orang-orang ini mengikutinya pada dasarnya dalam hubungan tuan/hamba, tetapi sekarang pada minggu terakhir hidupnya, mengetahui bahawa misinya hampir selesai, Dia memberitahu mereka dan secara tersirat memberitahu kita: Saya tidak memanggil kamu hamba lagi, kerana kamu melihat hamba tidak tahu urusan tuan, tetapi kawan tahu.

Perkataan "hamba" di sana bermaksud hamba. Jika anda kembali ke era dan jangka masa di mana Yesus hidup dan mengajar, hamba atau hamba hamba hanyalah alat yang hidup. Tidak ada yang pernah dijelaskan kepada seorang hamba. Tidak ada hubungan antara tuan dan hamba. Anda hanya melakukan apa yang disuruh. Tiada soalan yang ditanya. Seseorang berkata, "Lakukan ini," anda baru sahaja melakukannya. Jika anda tidak melakukannya, anda mungkin mati. Tetapi Yesus berkata, masa itu sudah tamat sekarang, kerana saya berkongsi dengan anda semua tentang saya. Saya mahu anda tahu fikiran saya, saya mahu anda tahu hati saya, saya mahu anda tahu rancangan saya, dan saya mahu anda orang menjadi ketua dalam kerajaan saya.

Adakah anda nampak itu perbezaannya? Seorang kawan tahu apa yang kawan lain fikirkan. Kawan tahu apa yang kawan lain mahu. Kawan tahu apa yang kawan lain rasa. Seorang kawan tahu apa matlamat rakan lain. Yesus berkata, ada masanya kamu tidak faham. Malah, mereka tidak faham sebagaimana yang diterangkan olehNya. Mereka tidak akan faham sehingga beberapa hari kemudian, selepas Kebangkitan, tetapi mereka menghampiri tahap pemahaman itu.

Sekarang berita baiknya ialah walaupun kita tidak bersama 12 orang itu, dan kita tidak duduk di kaki Yesus secara fizikal, sahabat kita, Yesus, telah memberi kita pemahaman. Dia telah berkongsi dengan kita tujuannya. Dia berkongsi dengan kami rancangannya. Dia berkongsi dengan kami jangkaannya. Dia berkongsi dengan kami niatnya untuk kembali. Dia berkongsi dengan kita bahawa Dia telah membuat ganjaran di sisi lain, dan sebagai tambahan kepada Firman itu, dia juga memberikan kita karunia penghibur, Roh Kudus yang dia bicarakan dalam rujukan yang sama ini untuk membantu memimpin kita dalam semua kebenaran.

Sekarang jangan salah faham, kita tidak tahu semuanya. Bukanlah kehendak Tuhan untuk kita mempunyai fikiran Tuhan secara total, fikiran kita yang lemah dan kecil tidak dapat menanganinya. Tetapi berita baiknya, kita berkawan kerana dia tidak menyembunyikan kita dalam kegelapan, dia memberi kita pemahaman.

3. Yesus memberi kita status "Kamu tidak memilih Aku, tetapi Aku yang memilih kamu dan melantik kamu untuk pergi dan berbuah---" Rakan kita telah memberi kita status, dan dia boleh berbuat demikian kerana dia adalah raja.

Idea monarki adalah konsep yang amat sukar bagi kita. Kita tidak hidup dalam pemerintahan raja-raja. Kami melihat keangkuhan dan keadaan yang berkaitan dengan kerabat diraja British, tetapi kami tahu itu semua hanyalah boneka. Kita hidup dalam zaman di mana persahabatan dengan pegawai tinggi awam kadang-kadang boleh menjadi satu perkara yang tidak menentu, kerana akauntabiliti awam meletakkan pengaruh yang menjaja dan nikmat persahabatan di bawah pengawasan yang hebat, bukan? Tetapi perlu diingat, Yesus tidak hidup di bawah demokrasi, dan pada masa itu dan tempat itu, tidak ada demokrasi di sekelilingnya. Mereka tidak dikenali. Orang hidup di bawah pemerintahan beraja dan mereka yang bersahabat dengan raja mempunyai status yang sukar dipercayai. Ia berbeza kerana apa sahaja yang raja mahukan dengan sesuka hati, apa sahaja yang raja katakan adalah undang-undang. Tiada soalan yang diajukan, jadi kawan-kawan raja boleh dan bebas meminta bantuan, pertimbangan khas, amnesti, pelantikan, dan ia akan diberikan kepada mereka tanpa persoalan. kenapa? Semata-mata kerana mereka adalah kawan raja.

Anda dan saya sukar memahaminya. Ia tidak perlu berdasarkan apa-apa merit atau apa-apa keupayaan. Mereka adalah kawan raja. Yesus berkata, berita baiknya, Aku telah memilih kamu untuk menjadi kawan-Ku. Kamu tidak mempunyai apa-apa jasa, kamu tidak mempunyai apa-apa kebolehan, tetapi saya adalah raja dan saya akan memilih kamu untuk menjadi kawan istimewa saya.

Tidak ada perasaan seperti dipilih daripada kalangan lain, bukan? Kerana ketinggian saya, kebanyakan anda tahu saya pernah bermain bola keranjang. Tetapi, saya berkembang sebelum saya mempunyai sebarang penyelarasan. Saya masih ingat ketika saya masih kecil, saya ingin bermain dengan budak-budak yang lebih besar kerana saya kira-kira ketinggian mereka, tetapi saya sangat kekok dan sangat kurus. Saya akan pergi ke kelab lelaki itu dan mahu bermain. Mereka akan mula memilih pasukan. Pernahkah anda berdiri dalam barisan untuk bermain dalam beberapa permainan softball atau bola keranjang dan melihat mereka memilih setiap kanak-kanak lain dalam barisan, dan anda hanya berdiri di sana dengan kepala yang tenggelam ke bawah kerana anda bukan salah seorang daripada mereka yang dipilih? Banyak kali saya akan pergi ke sana dan mereka akan memilih pasukan dan saya masih dibiarkan berdiri.

Tetapi ada seorang lelaki yang tiga tahun lebih tua daripada saya yang merupakan seorang atlet yang hebat dan dia juga tinggal dua pintu di bawah, dan merupakan rakan saya. Sekali-sekala, dia perlu menjadi kapten. Mengenai pilihan kedua atau ketiga, kerana belas kasihan dan rahmat yang tulen, dia akan berkata, "Saya akan mengambil Flatt." Nak cakap tentang senyuman, saya akan

pergi ke sana dan beratur. Saya tidak layak itu, saya tidak layak itu, tetapi anda lihat status itu diberikan kerana persahabatan daripada raja.

4. Yesus memberi kita kuasa "Kamu tidak memilih Aku, tetapi Akulah yang memilih kamu dan Aku telah menetapkan kamu untuk pergi dan menghasilkan buah---buah yang kekal. Kemudian Bapa akan memberikan kepadamu apa yang kamu minta dalam nama-Ku." (ayat 16) Hebat kan? Dia berkata, apabila anda menjadi kawan saya, anda memintanya dalam nama saya, dan saya akan membekalkan perkara itu. Sekarang jika anda seorang Kristian baru anda mungkin tidak faham. Ini bukan sejenis "Carte-Blanche" untuk mementingkan diri sendiri. Baiklah, Yesus, berikan saya ini, berikan saya itu. Tidak, katanya, apa yang anda minta dalam nama saya, "dalam nama saya" bermakna di bawah kuasa saya dan dalam skop kehendak saya. Dia berkata, apabila anda menjadi kawan saya dan apabila anda meminta perkara-perkara yang anda tahu saya akan suka untuk anda miliki, inilah janji, saya akan memberikannya kepada anda.

Dia memberikan dirinya, nyawanya sendiri. Dia memberi kita pemahaman yang tidak boleh kita perolehi daripada sumber lain. Dia memberi kita status. Dia mengangkat kita dengan cara yang tidak dapat dilakukan oleh manusia lain di muka bumi ini, dan dia memberi kita kuasa yang tidak dapat diperoleh daripada individu lain.

Tetapi apa yang kita berikan kepadanya? Ingat "Persahabatan adalah dua orang yang saling mencintai, dan dua orang saling memberi."

A. Ketaatan saya. Ini adalah janji bersyarat kerana Yesus berkata, "Kamu adalah kawan-kawan-Ku, jika kamu melakukan apa yang Kuperintahkan." Apabila anda membacanya pada mulanya tersipu-sipu, ia membuatkan anda berfikir "huh," sejenis persahabatan selagi anda melakukannya. semua yang saya katakan. Bunyi lebih seperti hubungan tuan / hamba. Tidak! Tidak! Ia tidak sama sekali. Fakta mudahnya ialah, kita mempunyai seorang sahabat dalam Yesus yang sangat unggul, lebih berpengetahuan dan lebih berkuasa sehingga permintaannya untuk ketaatan kita adalah semata-mata untuk kepentingan kita dan untuk kebaikan kita.

Biar saya umpamakan begini. Katakan anda mempunyai kawan rapat yang merupakan juruterbang pesawat jet, anda tahu salah seorang juruterbang jet jumbo besar itu. Adakah anda pernah berada di kokpit salah satu daripada perkara itu? Suis dan dail serta tombol di sekeliling. Bayangkan dia membenarkan anda masuk ke dalam kokpit bersamanya untuk penerbangan, juruterbang dan pembantu juruterbang, dan anda duduk di sana dan dia mungkin akan memberitahu anda, sekurang-kurangnya jika saya terbang di dalam pesawat, saya harap dia akan: "Don Jangan sentuh mana-mana perkara ini, okey! Duduk dan lihat sahaja." Itu perintahnya. "Dalam satu minit apabila kita bangun, saya akan tunjukkan satu yang anda boleh sentuh, tetapi jangan sentuh apa-apa sehingga saya memberitahu anda untuk menyentuhnya, boleh?" Ingat anda mempunyai keistimewaan hanya untuk berada di sini di kokpit. Sekarang jika anda kawan lelaki ini dan anda bangun ke udara dan anda hanya mencapai dan mula menyelak semua dail itu,

Anda lihat maksudnya, itu bukan menjadi kawan, itu menjadi bodoh! Kamu bukan kawannya, malah kamu bukan kawan kamu sendiri jika kamu sengaja menderhaka dan menyebabkan perkara yang membawa kepada kehancuran kamu sendiri. Yesus berkata, lihatlah, saya tidak cuba menuntut dalam erti kata sebagai raja yang kejam, saya hanya mahu anda mematuhi saya, ia akan menjadi faedah anda, dan itulah yang akan anda berikan kepada saya sebagai kawan saya.

B. Menghasilkan beberapa buah. “Kamu tidak memilih Aku, tetapi Akulah yang memilih kamu dan menetapkan kamu untuk menghasilkan buah, buah yang kekal.” (ayat 16) Ketaatan kamu kepada kehendak-Nya akan membuah hasil, ia hanya akan membawa kepada perubahan. kehidupan. Ia akan membawa kepada tingkah laku. Mengapa dia mahu anda berbuah? Supaya orang lain akan dibawa kepada rakan yang sama yang anda miliki. Itulah sebab utama buah perlu dilahirkan dalam hidup saya. Itulah sebabnya hidup saya perlu diubah sebagai seorang Kristian. Itulah sebabnya anda hidup dengan standard yang lebih tinggi dan berarak mengikut rentak pemain dram yang berbeza. Sebab nombor satu ialah, supaya orang lain di sekeliling saya akan tertarik kepada kawan yang sama yang saya ada.

Apabila anda menjadi kawan Yesus, tidak ada beban yang anda miliki yang tidak boleh anda bawa kepada-Nya dalam doa yang tidak akan dia angkat semasa anda memikunya. “Karena Ia sendiri menderita ketika Ia dicobai, Ia dapat menolong mereka yang sedang dicobai.” (Ibrani 2:18) Bagaimanakah dia melakukannya? saya tak tahu. Terdapat beberapa perkara yang kita tidak mempunyai keupayaan untuk memahami. Tetapi Ibrani 2:18 berkata, jika saya mengambil apa yang menyusahkan saya, yang menggoda saya dan meletakkannya di hadapan-Nya, dia akan mula mengambil beban itu.

Yesus juga menjanjikan persahabatan ini kepada kita, "Oleh itu Aku perintahkan ini, hendaklah kamu saling mengasihi." (ayat 17) Jika Yesus adalah kawan saya, dan saya benar-benar mengasihi dia sebagai kawan, keindahannya adalah yang akan memberi saya kuasa untuk mengasihi orang lain yang juga kawan-kawannya dengan cara yang tidak dapat difahami oleh dunia. Tapi awak boleh sayang saya sebagai kawan awak sebab kita berdua berkongsi kawan yang sama. Betapa sahabat kita dalam Yesus. Hebat kan? Janji yang sangat berharga dalam John 15. Amazing Grace #1164 - Steve Flatt, 19 Jun 1994

Janji Syurga Janji Paling Berharga

Kedatangan Kedua

Janji ini masih belum ditunaikan. Kedua hanya untuk keselamatan itu adalah janji terbesar dari semua. Ia adalah janji Yesus Kristus datang lagi. Janji yang dibuat pada mulanya oleh Yesus sendiri. Dia berkata kepada pengikut-pengikut-Nya yang terdekat "Janganlah gelisah hatimu. Percayalah kepada Tuhan, percayalah juga kepada-Ku. Di rumah Bapa-Ku ada banyak bilik; jika

tidak demikian, Aku akan memberitahumu. Aku pergi ke sana untuk sediakan tempat untuk kamu." (Yohanes 14:1) dan "jika Aku pergi dan menyediakan tempat bagimu, Aku akan kembali dan membawa kamu bersama-sama dengan Aku, supaya kamu juga berada di tempat di mana Aku berada." (Yohanes 14:3)

Tetapi akan ada beberapa orang pada hari-hari terakhir yang akan berkata dalam ejekan, "Di manakah Kedatangan Kedua ini? Di manakah ini yang kita baca? Bukankah semuanya berjalan seperti biasa? Matahari terbit pada waktu pagi. Matahari terbenam pada waktu petang. Di manakah kedatangan kedua kali itu?" (2 Petrus 3:4) Sebenarnya terdapat doktrin untuk itu. Ia adalah falsafah yang dipanggil "uniformitarianisme." Anda fikirkan tentangnya, namanya mengatakan semuanya. Semuanya beruniform. Segala-galanya terus berlaku seperti biasa. Petrus menerangkan di sana, dan berkata, "Hanya kerana Tuhan sabar, hanya kerana Dia menunggu dengan harapan bahawa lebih ramai akan bertobat, tidakkah kamu berfikir bahawa janji itu tidak ada." (2 Petrus 3:9)

Semasa anda membaca Perjanjian Baru, anda akan menemui janji demi janji bahawa Yesus akan datang lagi. Di antara janji tersebut, anda akan menemui perkara tertentu yang membantu kami memahaminya. Sebagai contoh, kita diberitahu bahawa tiada sesiapa yang tahu bila ia akan berlaku kerana ia akan datang sebagai pencuri pada waktu malam. (2 Petrus 3:10)

"Tetapi jangan lupa satu perkara ini, saudara-saudaraku yang kekasih: di hadapan Tuhan satu hari seperti seribu tahun, dan seribu tahun sama seperti satu hari." (3:8) Dua ayat kemudian, "Tetapi hari Tuhan akan datang seperti pencuri." Itu betul-betul perkara yang sama 1 Tesalonika 5:1 berkata, "Tuhan akan datang seperti pencuri pada waktu malam" Yesus sendiri berkata "Saya tidak tahu hari atau jamnya, hanya Bapa yang tahu." (Matius 24:36)

Salah satu perkara yang saya boleh pastikan apabila saya mempunyai sesiapa memberitahu saya bahawa mereka tahu apabila Yesus akan kembali lagi ialah saya sedang mendengar nabi palsu. Saya mendengar semua perkara ini tentang bagaimana kita hidup pada hari-hari terakhir, era atau zaman. Hari-hari terakhir bermula dengan kelahiran gereja. Kita telah hidup di zaman akhir selama 1,900 tahun, dan dunia mungkin berakhir malam ini. Yesus mungkin kembali hari ini, tetapi dia juga boleh membiarkan bumi ini berdiri 1,900 tahun lagi. Kami hanya tidak tahu.

Perkara lain yang disediakan oleh Alkitab ialah beberapa ciri yang berkaitan dengan Kedatangan Kedua. Paulus berkata, apabila Yesus datang kembali pada hari yang besar dan mulia itu, bila-bila masa mungkin akan ada dari perspektif Kristian:

1. Panggilan daripada Tuhan sendiri
2. Perintah yang kuat
3. Seruan sangkakala Tuhan
4. Orang mati dalam Kristus akan bangkit dahulu
5. Orang-orang Kristian yang masih hidup di bumi pada masa itu akan diangkat ke angkasa bersama Tuhan dan orang mati dalam Kristus yang telah bangkit. (2 Tesalonika 4:16)

Paul juga memberi kita perspektif orang yang tidak percaya. “Hal ini akan berlaku apabila Tuhan Yesus dinyatakan dari syurga dalam api yang menyala-nyala bersama malaikat-malaikat-Nya yang berkuasa.”

1. Dia akan menghukum mereka yang tidak mengenal Tuhan dan tidak mentaati Injil Tuhan kita Yesus.
2. Mereka akan dihukum dengan kebinasaan yang kekal dan dijauhkan dari hadirat Tuhan dan dari keagungan kuasa-Nya. (2 Tesalonika 1:7)

Peristiwa yang sama digambarkan oleh dua persepsi yang sangat berbeza kerana hari itu akan kelihatan agak berbeza bergantung kepada sama ada anda seorang penganut yang taat dan percaya kepada Tuhan Yesus Kristus atau tidak.

Kita diberitahu di tempat lain dalam Kitab Suci bahawa apabila Tuhan datang lagi, langit akan lenyap dengan bunyi gemuruh, unsur-unsur akan dimusnahkan oleh api, bumi akan dibuka, itu diberitahu kepada kita dalam 2 Petrus 3:10. Kita diberitahu bahawa apabila Yesus datang lagi, ia akan membawa kepada penghakiman semua manusia. Itu dalam 2 Petrus 3:7, Yudas 1:7, beberapa tempat lain. Oleh itu, kita diberitahu sedikit tentang bagaimana hari Tuhan, Kedatangan Kedua Yesus akan berlaku.

Untuk tujuan pelajaran ini saya bukan sahaja mahu kita tahu bahawa ada janji Yesus datang lagi, anda mungkin sudah tahu itu. Saya bukan hanya mahu anda tahu semua ciri-ciri yang akan dikaitkan dengan hari itu. Apa yang saya mahu kita fahami ialah implikasi sehari-hari ke atas kehidupan kita, sekarang, kerana kita mempunyai janji Kedatangan Kedua.

Paul berurusan dengan kedatangan Yesus yang kedua dan dia mengaitkannya dengan keputusan dan sikap yang perlu diterima oleh orang Tesalonika kerana realiti kedatangan kedua itu. Alasan Paulus banyak berurusan dengan kedatangan kedua Yesus Kristus dalam 1 Tesalonika adalah kerana rakan sekerjanya, Timotius, telah pergi melawat orang Kristian di Tesalonika. Timothy kembali dan melaporkan tiga perkara asas. Orang Tesalonika

1. Telah dianiaya
2. Berdiri dengan baik di bawah penganiayaan itu.
3. Mereka telah kukuh dalam doktrin.
4. Mereka tidak diberikan unsur-unsur utama kebenaran.
5. Mereka bimbang tentang apa yang telah berlaku kepada orang Kristian yang telah mati sebelum Kedatangan Kedua

Bahagian terakhir laporan Timotius itulah yang memberi kita sebab mengapa begitu banyak tentang janji Kedatangan Kedua terdapat dalam surat pertama ini kepada gereja di Tesalonika. Berikut adalah beberapa petikan daripada 1 Tesalonika tentang Kedatangan Kedua dan konteks yang Paulus gunakan untuk menunjukkan kepada kita apa yang perlu kita ketahui tentang kehidupan seharian.

1. Paulus berterima kasih kepada Tuhan untuk orang Tesalonika. (ayat 2)

2. Dia mengingati usaha, kasih dan iman mereka. (ayat 3)
3. Mereka adalah contoh kepada semua orang di Macedonia. (ayat 7)
4. Mereka berpaling kepada Tuhan daripada berhala untuk mengabdikan kepada Tuhan yang hidup dan benar. (ayat 9)
5. Mereka menantikan Anak-Nya dari syurga yang dibangkitkan-Nya dari antara orang mati, Yesus, yang menyelamatkan kita daripada murka yang akan datang.

Adakah anda melihat di bahagian akhir ayat 10 yang merujuk kepada Kedatangan Kedua? Paul berkata dalam konteks itu, dia berkata, semasa anda menunggu Yesus datang semula, saya gembira kerana anda telah berpaling daripada berhala untuk melayani Tuhan yang benar dan hidup. Inilah perkara pertama yang harus dilakukan oleh janji Kedatangan Kedua Yesus untuk setiap orang daripada kita. Apabila ia tenggelam dalam, apabila anda dan saya menerima konsep itu bukan sahaja dari segi intelek, tetapi di sini di dalam hati, anda mengubah gaya hidup anda.

Petrus adalah orang yang memberikan gambaran grafik tentang bagaimana Yesus akan datang semula bagaimana langit akan hilang dengan bunyi gemuruh, unsur-unsur akan cair di bawah panas, dan bumi akan terbuka. Adakah anda tahu apa yang dia katakan dalam ayat seterusnya? "Oleh kerana segala-galanya akan dimusnahkan dengan cara ini, orang jenis apakah yang patut kamu jadi?" (Ayat 11) Itu soalan yang bagus. Kita tahu kesudahannya. Apakah jenis orang yang sepatutnya kita? Dia menjawab soalannya sendiri. Dia berkata, "Kamu harus hidup kudus dan saleh sambil menantikan hari Tuhan dan mempercepat kedatangannya."

Janji kedatangan Yesus sekali lagi, mendorong kita untuk berpaling dari kepentingan duniawi, tingkah laku duniawi, penyembahan duniawi, dan beralih kepada minat yang saleh, tingkah laku saleh, penyembahan yang saleh. Seseorang berkata, "Nah, tunggu sebentar, Steve, Yesus belum datang lagi. Sudah hampir 2,000 tahun dan dia belum datang jadi mungkin 2,000 tahun lagi. Mengapa saya perlu beralih kepadanya sekarang?"

Sebelum soalan itu dapat dijawab, anda sedar betapa bodohnya dan betapa mudahnya jawapannya. Jika anda dan saya pasti mengetahui aksiom asas kehidupan, ini adalah: Keputusan yang anda buat sekarang menentukan nasib anda nanti. Betul tak?

Keputusan yang anda buat sekarang menentukan nasib anda nanti. Jika pelajar adalah pelajar tahun kedua di sekolah menengah dan pelajar itu ingin pergi ke kolej, pelajar itu perlu membuat keputusan segera untuk mengambil kurikulum tertentu yang akan membolehkannya untuk mendaftar ke pendidikan tinggi. Jika seorang pelajar memulakan kolej, pelajar baru itu, jika dia ingin menjadi seorang doktor suatu hari nanti, perlu membuat keputusan dengan segera untuk melibatkan diri dalam kurikulum tertentu dan melakukannya dengan baik dalam kurikulum itu, atau dia tidak akan mempunyai peluang. untuk pergi ke sekolah perubatan.

Jika saya memilih untuk melakukan jenayah sekarang, maka saya akan menempah tempat saya di Folsom Hilton. Betul tak? Kerana kita mahu atau tidak mahu takdir tertentu, kita akan membuat pilihan yang sesuai sekarang. Begitulah kehidupan. Takdir terbesar dan pilihan terbesar

adalah: Jika saya ingin bertemu Tuhan di udara, sebelum api dan belerang, saya perlu membuat pilihan tentang gaya hidup saya sekarang.

"Sebab apakah pengharapan kami, kegembiraan kami, atau mahkota yang akan kami banggakan di hadapan Tuhan kita Yesus apabila Ia datang? Bukankah kamu? Sesungguhnya, kamulah kemuliaan dan sukacita kami." (1 Tesalonika 2:19-20) Anda mungkin tidak pernah membaca kata-kata itu sebelum ini, atau benar-benar tidak pernah membiarkannya tenggelam. Paulus berkata, apabila Tuhan datang lagi, saya akan menerima mahkota. Dia berkata, kamu, orang Tesalonika, adalah mahkota itu. Perkataan Yunani untuk mahkota boleh digunakan salah satu daripada dua cara, kadangkala mereka menggunakannya untuk merujuk kepada simbol diraja, anda tahu, mahkota di kepala raja atau permaisuri, tetapi mereka juga menggunakannya untuk merujuk kepada mahkota kemenangan, anugerah yang akan diterima oleh seorang atlet selepas memenangi pertandingan. Nah, Paul merujuk kepada yang terakhir.

Dia berkata, "Apabila saya berdiri bersama Kristus di udara pada kedatangan-Nya yang kedua, dan saya melihat kamu orang Kristian di Tesalonika bergabung dengan saya di udara, itu akan menjadi mahkota saya. Itu akan menjadi ganjaran terbesar yang pernah saya terima, bahawa kamu telah ditebus dengan Aku."

Inilah implikasi kedua Kedatangan Yesus Kedua: Saya ingin membawa seseorang bersama saya. Sebenarnya, saya bukan sahaja mahu membawa seseorang bersama saya, saya mahu membawa beberapa orang bersama saya. Saya mahu mengambil seluruh keluarga saya. Saya tidak mahu sesiapa pun diketepikan. Saya bercakap tentang keluarga kandung saya, keluarga fizikal saya. Saya mahu mengambil kawan saya, saya mahu mengambil setiap kawan yang saya kenali. Saya mahu membawa anda semua bersama saya. Saya mahu melakukan sesuatu, apa sahaja untuk mempengaruhi anda untuk melakukan perjalanan itu bersama saya di udara.

Sebab kami telah menyediakan pelajaran ini adalah kerana kami ingin mengatakan sesuatu yang akan menggerakkan anda untuk mematuhi injil supaya anda akan pergi bersama kami. Jika anda pernah memenangi seseorang kepada Kristus, anda tahu kegembiraan yang benar-benar unik. Tidak ada perasaan yang lebih besar, tidak ada kepuasan yang lebih besar. Tetapi dengarkan saya, walaupun kegembiraan itu akan pucat di samping kegembiraan yang akan anda rasai apabila anda menyertai Tuhan di udara dan anda melihat ke langit, dan anda melihat wajah seseorang yang anda pengaruhi untuk Kristus. Anda melihat mengetahui bahawa akan ada Kedatangan Kedua, memberitahu saya bahawa saya perlu melihat orang lain secara rohani.

Paulus menyatakan dalam bab 3, bahawa Kedatangan Kedua Yesus mempengaruhi hubungan kita. Bacalah bersama saya ayat 12 dan 13 dari 1 Tesalonika 3. "Semoga Tuhan melimpahkan kasihmu kepada satu sama lain dan kepada semua orang, sama seperti kasih kami terhadap kamu. Semoga Ia menguatkan hatimu, sehingga kamu tidak bercacat dan kudus. di hadapan Tuhan dan Bapa kita apabila Tuhan kita Yesus datang (lihat ada Kedatangan Kedua) bersama semua orang kudus-Nya." Ayat 12, inilah implikasinya: Yesus akan datang lagi, jadi anda memastikan bahawa kasih sayang anda melimpah kepada orang Kristian lain dan semua orang yang anda hubungi. Lihat, itu perkara utama.

DL Moody pernah berkata sesuatu yang saya selalu ingat. Dia berkata, "Perkara utama yang saya pelajari dalam hidup saya, ialah perkara utama adalah menumpukan perhatian kepada perkara utama." Adakah anda tahu apa perkara utama? Jika anda tidak, Yesus memberitahu anda. Dia berkata, perkara utama ialah mengasihi Tuhan Tuhanmu dengan segenap hati, jiwa, kekuatan, dan akal budimu. Dan perkara utama kedua disamakan dengannya. Ia adalah untuk mengasihi sesama seperti diri sendiri. Mengetahui bahawa Yesus akan datang lagi, beritahu saya saya tidak berani melupakan perkara-perkara utama itu, bagaimana dengan anda?

"Jika seseorang berkata, 'Aku mengasihi Allah,' tetapi membenci saudaranya, adalah pendusta." (1 Yohanes 4:20) Adakah itu terus terang atau bagaimana? Maksud saya adakah itu to the point? Dia meneruskan dalam ayat yang sama dan berkata, "Setiap orang yang tidak mengasihi saudaranya, yang dilihatnya, tidak dapat mengasihi Tuhan, yang tidak dilihatnya." Saya akan memberitahu anda sesuatu yang mustahil, sangat mustahil. Untuk mengasihi Tuhan dan mempunyai beberapa hubungan yang penuh kebencian dengan sesama manusia. Awak dengar tak? Jangan katakan anda melakukannya, kerana anda tidak melakukannya. Jangan mengaku sebagai seorang Kristian yang setia dan mempunyai hubungan yang penuh dengan cemburu, iri hati, kebencian, dan perselisihan. John berkata, "Jika kamu tidak dapat mengasihi saudaramu yang telah kamu lihat, bagaimana kamu dapat mengasihi Tuhan yang tidak kamu lihat?" Paul berkata, dalam terang Kedatangan Kedua Kristus, saya ingin mengatur hubungan saya.

"Saudara-saudara, kami tidak mahu supaya kamu tidak mengetahui tentang mereka yang tertidur, atau berdukacita seperti orang lain yang tidak mempunyai harapan. Kami percaya bahawa Yesus telah mati dan telah bangkit, maka kami percaya bahawa Tuhan akan membawa bersama-sama Yesus mereka. yang telah tertidur di dalam dia." (Ayat 13 dan 14)

Ini sebenarnya sebab utama Paulus menulis buku 1 Tesalonika. Kedatangan Kedua menginsuranskan kehidupan di sebalik kubur. Sungguh menarik bahawa di Tesalonika mereka telah menemui di antara runtuhannya di sana sebuah batu yang mempunyai tulisan ini. Mereka tidak tahu sama ada ia adalah sebahagian daripada bangunan itu, atau jika ia didirikan di atas kubur, siapa tahu? Tetapi batu itu berkata begini: "Selepas mati, tiada hidup semula. Selepas kubur, tiada pertemuan lagi."

Sekarang fikirkan tentang itu. Orang Kristian awal itu boleh berjalan mengikut inskripsi itu, membacanya dan berfikir adalah betul. Selepas kematian, tiada hidup semula. Lepas kubur, tak jumpa lagi." Bagaimana dengan ayah saya, bagaimana dengan ibu saya, bagaimana dengan adik beradik saya, bagaimana dengan isteri saya, bagaimana dengan anak kecil yang saya masukkan ke dalam kubur?

Paul berkata dalam bab 4, "Oleh kerana Yesus akan datang kembali, jangan risau tentang mereka." Jika seseorang telah hidup dalam Kristus, maka apabila dia mati, dia telah mati dalam Kristus. Walaupun dia sudah mati, dia masih dalam Kristus dan apabila Yesus datang semula, dia akan bangkit dalam Kristus.

Roma 8:35 adalah salah satu persoalan besar dalam Alkitab, "Apakah yang akan memisahkan kita dari kasih Kristus?" Kemudian Paul memberikan jawapan. tiada apa. "Bukan mati atau hidup." (Ayat 38) Hanya kerana anda mati tidak bermakna anda keluar dari Tuhan. Petikan yang sama berkata, "Apabila Yesus datang semula, orang-orang mati dalam Kristus akan bangkit di seluruh dunia untuk menemui Dia di udara." Saya tidak sabar untuk melihatnya, bukan? Dari Alaska ke Argentina, dari Bulgaria ke Bolivia, dari Chile ke Chicago, dari Denver ke Denmark, dari Edinboro ke Ethiopia, dan setiap orang dalam Kristus akan naik ke udara sedang diubah dan diubah. Persoalannya ialah: Adakah anda akan berada di sana? Adakah anda akan menjadi antara orang mati dalam Kristus? Saya, dan ia akan menjadi tempat yang indah.

Doktrin Kedatangan Kedua Yesus bukan sekadar janji intelek kuno yang tidak membuat perbezaan dalam hidup anda. Ia membuat semua perbezaan dalam hidup anda. Ia membuat perbezaan tentang setiap keputusan yang anda buat tentang perjalanan hidup anda. Ia membuat perbezaan tentang setiap hubungan yang anda miliki. Ia membuat perbezaan tentang perkara yang anda kongsi dengan orang lain. Dan ia membuat perbezaan tentang cara anda menghadapi kematian, kedua-dua anda sendiri dan orang yang paling dekat dengan anda. Ia benar-benar salah satu janji terbesar dalam Alkitab. Amazing Grace #1168 -Steve Flatt, 17 Julai 1994

Janji untuk Mengatasi Godaan

"Tiada pencobaan yang menimpa kamu melainkan apa yang biasa dialami oleh manusia. Dan Allah itu setia, Dia tidak akan membiarkan kamu dicobai melebihi apa yang kamu sanggup menanggungnya. Tetapi apabila kamu dicobai, Dia juga akan menyediakan jalan keluar, supaya kamu dapat berdiri teguh. di bawahnya." (1 Korintus 10:13)

Bagaimana itu untuk janji yang hebat? Saya tidak pasti secara langsung sama ada saya boleh memikirkan janji yang lebih baik di mana-mana dalam keseluruhan Alkitab. Ia adalah janji paling universal yang saya tahu kerana setiap orang di antara kita tergoda, bukan?

Mari kita fikirkan tentang godaan sejenak sebelum kita benar-benar mendalami janji itu dan semua maksudnya. Mark Anthony, ahli falsafah, cendekiawan, pahlawan, dan negarawan yang terkenal, yang menjadi pelamar Cleopatra, seorang lelaki yang hampir tanpa "rakan sebaya" dalam sejarah. Tutorinya pernah berkata, "Wahai Marcus, wahai anak besar, mampu menakluki dunia, tetapi tidak mampu menahan godaan." Saya mempunyai perasaan bahawa penilaian bukan sahaja menggambarkan Mark Anthony, bagaimana dengan anda?

Godaan itu pasti -Perkara pertama yang boleh kita katakan tanpa sebarang keraguan ialah godaan itu pasti. Godaan adalah perangkap yang dipasang di hadapan anda oleh Syaitan. Ia adalah tarikannya untuk membuat anda melakukan dosa.

Kita biasanya menganggap godaan sebagai perkara yang sangat negatif, kerana ia membawa kita kepada kemusnahan kita. Tetapi terus terang, godaan hampir selalu dibungkus dengan sangat, sangat menarik.

Adakah anda tahu perbezaan antara cubaan dan godaan?

Yakobus, saudara tiri Yesus, menjelaskannya. Dia berkata, "Saudara-saudaraku, anggaplah sebagai suatu sukacita sejati, apabila kamu menghadapi berbagai macam pencobaan, karena kamu tahu, bahwa ujian terhadap imanmu menumbuhkan ketekunan." (Yakobus 1:2-3) Oleh itu, ujian (percubaan) adalah apa yang dibenarkan ke atas anda atau bahkan dihantar ke atas anda oleh Tuhan untuk perkembangan tabiat anda.

Tetapi dalam bab yang sama di ayat 13, Yakobus berkata "Apabila dicobai, jangan seorang pun berkata, 'Tuhan sedang mencobai aku.' Sebab Allah tidak dapat dicobai oleh yang jahat, dan Dia tidak mencobai siapa pun."

Anda melihat godaan dihantar oleh Syaitan untuk kehancuran anda. Ujian dihantar oleh Allah untuk pembangunan kita. Godaan direka untuk kemusnahan kita. Selagi syaitan masih ada, pasti akan ada godaan. Anda tahu pepatah lama bahawa ada dua kepastian, kematian dan cukai, bukan? Nah, sebenarnya ada sekurang-kurangnya satu lagi. Akan sentiasa ada godaan. Tiada yang terkecuali, bukan yang muda, bukan yang tua, bukan yang terpelajar, bukan yang tidak berpelajaran, bukan lelaki, bukan perempuan, bukan hitam dan bukan putih. Saya tidak peduli berapa tahun atau seberapa dekat anda telah berjalan dengan Tuhan anda tidak akan terlepas daripada godaan. Malah mari kita membongkar mitos itu sekarang.

Terdapat ramai orang yang percaya semakin rohani anda semakin anda akan mula membuktikan dan menahan diri daripada godaan. Ia tidak benar.

Lihatlah bani Israel, umat pilihan Tuhan pada zaman Keluaran ketika Musa memimpin mereka keluar. Lihatlah keistimewaan dan berkat rohani yang mereka miliki.

Paulus berkata dalam ayat satu, "Sebab aku tidak mau, saudara-saudara, supaya kamu tidak mengetahui, bahwa nenek moyang kita semuanya berada di bawah awan dan bahwa mereka semua telah melalui laut. Mereka semua dibaptiskan ke dalam Musa di dalam awan dan di dalam laut. Mereka semua makan makanan rohani yang sama dan minum minuman rohani yang sama, kerana mereka minum dari batu karang rohani yang menyertai mereka, dan batu karang itu ialah Kristus." (1 Korintus 10:1-4)

Adakah anda melihat semua kelebihan yang mereka ada? Mereka mempunyai awan, mereka mengikutinya. Mereka mendapat makanan daripada Tuhan. Mereka meminum air yang diberikan Allah kepada mereka. Paul berkata Kristus sendiri menyertai mereka. "Namun, Allah tidak redha kepada kebanyakan mereka; tubuh mereka berselerak di padang pasir." (vs. 5) Itu adalah salah satu pernyataan yang meremehkan dalam Alkitab. Allah hanya berkenan kepada

dua daripadanya daripada kira-kira dua juta. kenapa? Mereka menjadi mangsa godaan. Godaan sudah pasti.

Godaan adalah perkara biasa– Walaupun mereka datang dalam bentuk yang berbeza, Syaitan menggunakan muslihat asas yang sama pada kita semua.

Kami diberitahu beberapa godaan yang terus menjadi mangsa Bani Israel. “Janganlah kamu menjadi penyembah berhala, seperti sebahagian daripada mereka; seperti ada tertulis: 'Orang-orang itu duduk untuk makan dan minum dan bangun untuk bersuka ria dengan bersuka ria.'” (vs. 7) Sekarang penyembahan berhala hanyalah meletakkan sesuatu di tempat Tuhan, memberikan beberapa objek keutamaan dan statusnya. Ia benar hari ini sama seperti pada zaman orang Israel. Ia berkembang pesat pada zaman Paul. Ia adalah godaan biasa.

Katanya, mereka menjadi mangsa maksiat seksual. Tidak banyak yang berubah, bukan? Ia adalah godaan biasa. (vs.8)

"Kita tidak seharusnya menguji Tuhan, seperti yang dilakukan oleh sebahagian daripada mereka" (vs. 9) Ini adalah idea untuk cuba meletakkan Tuhan di tempat kejadian, bermain-main dengan-Nya, menguji kesabaran-Nya dan mengambil kebebasan dengan belas kasihan-Nya. Bani Israel melakukan itu dan oh begitu ramai orang melakukannya sekarang.

“Janganlah kamu bersungut-sungut, seperti yang dilakukan oleh beberapa orang di antara mereka – lalu dibunuh oleh malaikat yang membinasakan.” (vs. 10) Itu mungkin godaan terbesar yang dihadapi orang percaya dahulu dan sekarang. Apa yang saya cuba tunjukkan kepada anda ialah, setiap godaan yang Paulus sebutkan di kalangan orang Israel telah hadir pada zamannya 1,600 tahun kemudian, dan godaan yang sama itu hadir sekarang 1,900 tahun selepas Paulus. Penyembahan berhala, maksiat, kesombongan, rasa tidak puas hati; anda merebusnya dan kami, manusia, berkongsi godaan asas yang sama. Tiada apa yang berubah.

Rasul Yohanes berkata dalam 1 Yohanes 2:16 bahawa anda boleh menanggung semua pencobaan dan dosa yang menyebabkannya, dan mengelompokkannya ke dalam satu daripada tiga kategori: (1) keinginan daging, (2) keinginan mata dan (3) kebanggaan hidup. Tetapi "Tiada cobaan yang menimpa kamu (mendengarkan) melainkan apa yang biasa bagi manusia." (1 Korintus 10:13)

Corak biasa -James memberitahu kita coraknya. "Setiap orang dicobai apabila, oleh keinginan jahatnya sendiri, ia diseret dan diperdayakan." (1 Yohanes 1:14) Perkataan Yunani yang digunakan di sana untuk memikat ialah istilah memancing. Ia tidak memerlukan banyak imaginasi untuk melihat prinsip bukan? Saya bukanlah seorang nelayan yang pandai, tetapi saya faham konsepnya.

Anda mengambil mata kail, tetapi anda tidak hanya membuang mata kail ke dalam air, bukan? Anda perlu meletakkan sesuatu di luar sana yang dipanggil umpan, atau kami memanggilnya gewang. Itu nama yang sesuai. Anda lihat ia mestilah yang tepat untuk ikan bes jika anda mengejar ikan bes atau hanya yang sesuai untuk ikan trout jika anda memancing ikan trout.

Apabila benda itu mengenai air, anda menjadikannya menarik, dan anda menariknya dan anda mengedutnya dan anda mendapat perhatian. Sehingga akhirnya terperangkap dengan keinginan mereka sendiri untuk makanan, ikan itu memukulnya. James berkata begitulah caranya antara Syaitan dan kita. Sudah tentu, syaitan menggunakan umpan lama yang sama pada kita semua, dan dia terus menggoda kita.

Godaan adalah licik. Jadi, jika anda fikir anda berdiri teguh, berhati-hati supaya anda tidak jatuh! (1 Korintus 10:12) Oh hati-hati, godaan sangat licik. Jika anda fikir anda mempunyai beberapa jenis status rohani, anda berada di luar semua itu sekarang dan anda tahu tahap kematangan anda telah membawa anda ke seluruh sfera di mana anda tidak bimbang untuk jatuh kepada godaan. Bam! Anda sedang dalam perjalanan turun. Malah, kita diberitahu dalam Alkitab bahawa kesombongan mendahului kejatuhan. (Amsal 16:18)

Orang Farisi terperangkap dalam perangkap itu. Mereka menyangka mereka sangat taat sehingga melampaui dosa dan mereka tidak menyedari hakikat bahawa mereka bergelumbang dengannya. Anda tidak pernah mendaki terlalu tinggi, anda tidak pernah berlari terlalu jauh. Berhati-hatilah dengan membaling batu kepada orang lain yang telah menjadi mangsa godaan, kerana masa anda mungkin akan datang. Sekarang adakah saya cukup menakutkan anda tentang godaan? Pasti saya ada. Ia pasti, ia biasa dan ia licik. Tetapi inilah berita terbaik, dan ini adalah janji kami. Godaan boleh ditakluki. Ia benar-benar.

Godaan boleh dikalahkan -“Tiada cobaan yang menimpa kamu melainkan apa yang biasa bagi manusia. Dan Tuhan adalah setia; Dia tidak akan membiarkan anda dicobai melebihi apa yang anda mampu tanggung. Tetapi apabila kamu dicobai, Dia juga akan menyediakan jalan keluar supaya kamu dapat bertahan di bawahnya.” (1 Korintus 10:13)

Petikan itu memberitahu kita beberapa perkara.

1. Tuhan kita setia. Dia tidak akan meninggalkan anda apabila godaan mengelilingi anda. Dia tidak akan mengecewakan anda. Dia berada di sana di mana Dia selalu berada dan anda boleh bergantung pada-Nya. Anda boleh bergantung kepada Dia untuk melakukan apa? Anda boleh bergantung kepada-Nya untuk melakukan perkara-perkara yang sangat penting. Dia akan mengekalkan godaan itu dalam had dan sempadan. Sekarang tandakan itu.
 - a. Sekuat mana pun kadang-kadang, godaan tidak terhad. Mereka terikat dengan kuasa Tuhan. Ingat mereka didalangi oleh Syaitan, mereka bukan sembarangan. Godaan ibarat umpan kepada ikan, memikat kita untuk berbuat dosa. Tetapi ingatlah bahawa Tuhan lebih kuat, lebih bijaksana, dan akhirnya akan mengalahkan Syaitan. Tiada apa-apa yang digunakan Syaitan sebagai muslihat terhadap kita yang terlepas daripada perhatian Tuhan, dan tidak juga mengatasi kuasanya.
 - b. Tuhan tahu kuasa setiap godaan. Dia tahu batasan setiap orang adalah berbeza dan kuasa setiap godaan. Dia tidak akan membiarkan gabungan dua perkara itu menimbulkan beban yang berlebihan.

2. Godaan boleh ditakluki. Apabila saya telah menjadi mangsa godaan, dan ingin mendakwa Tuhan kerana membiarkan saya jatuh, walaupun itu adalah pilihan saya sendiri, saya kembali dan membaca semula perbualan yang Syaitan lakukan dengan Tuhan Yang Maha Kuasa kitab Ayub, di mana Tuhan berkata kepada Syaitan anda boleh uji hamba-Ku Ayub tetapi kamu pergi sejauh ini dan jangan lebih jauh. Anda lihat Tuhan mengetahui dengan tepat apa yang dia lakukan. Dia ada had.

Jadi godaan boleh ditakluki, pertama sekali, kerana:

1. Tuhan akan mengekalkan godaan dalam had.
2. Tuhan akan menyediakan jalan untuk melarikan diri. Itulah bahagian yang paling indah dari keseluruhan janji. Apabila saya mendapati diri saya dikelilingi oleh godaan, jika saya akan terus membuka mata, ada jalan keluar di sana. Kadang-kadang saya sukar mempercayainya kerana mata saya terlalu fokus pada godaan. Adakah anda pernah menjadi mangsa itu?

Fikirkan tentang analogi ikan yang digunakan James sekali lagi. Adakah masalah bagi ikan itu ialah ia berada di dalam air atau adakah ikan itu tertarik kepada gewang kerana keinginannya untuk makan? Adakah masalahnya dia tidak mempunyai jalan keluar? Dia mempunyai segala cara di dunia. Dia mempunyai seluruh tasik. Dia mempunyai seluruh lautan. Dia boleh berlepas dan berenang dalam sejuta arah yang berbeza. Itu bukan masalahnya. Masalahnya ialah perhatiannya benar-benar taksu pada umpan. Berita baiknya ialah ada cara untuk melarikan diri setiap kali tetapi seseorang mesti fokus pada melarikan diri bukan godaan, godaan.

Pertahanan utama- Apakah yang kitab suci ajarkan kepada kita tentang pertahanan terhadap godaan? Anda menyediakan diri anda untuk saat-saat ujian yang Syaitan letakkan di hadapan anda, jangan masuk secara membuta tuli, atau naif.

1. Lari dari godaan. Apabila kamu melihat godaan yang dihantar terus dari syaitan, larilah daripadanya, jangan memperlakukannya, jangan main-main dengannya dan jangan melayannya. Lari saja! Anda tidak akan menjadi manusia pertama yang cuba menyekat syaitan satu lawan satu. Ramai manusia telah mencuba dan tidak ada yang pernah menyekat syaitan satu lawan satu. Samson fikir dia cukup kuat, bukan? Dia fikir dia tegar. Dia fikir dia boleh menangani apa sahaja, tetapi tanya Delila betapa lemahnya dia.

Jadilah seperti Yusuf, yang apabila isteri Potifar memegang jubahnya dan berkata, "Mari tidur dengan saya." Anda bercakap tentang melarikan diri dari godaan, Joseph benar-benar melarikan diri dan meninggalkan kotnya di tangannya.

2. Jaga kehidupan pemikiran anda. Amsal 23:7 berkata, "Sebab seperti yang difikirkannya dalam hatinya, demikianlah dia." Seperti air pancut, begitu juga sungai. Padamkan percikan api dan anda menghentikan api. Filipi 4:8 berkata, "apa yang benar, semua yang mulia, semua yang adil, semua yang suci, semua yang manis, semua yang sedap didengari, semua yang patut dihormati, semua yang patut dipuji, fikirkanlah perkara itu. Alasan untuk itu hanyalah ini: godaan berkembang pada pemikiran yang tidak konsisten.

Dalam kitab Yakobus, seurus selepas dia bercakap tentang sifat memikat godaan, seperti umpan sebelum ikan, dia berkata, "Jangan tertipu saudara-saudaraku." Anda melihat godaan dibina di atas premis penipuan. Saya tertanya-tanya berapa banyak ikan yang telah ditangkap di semua tasik itu. Sebaik sahaja mereka berada di dalam pukuk itu dan ditarik ke dalam bot, saya tertanya-tanya berapa ramai daripada mereka yang berfikir, saya harap saya tidak menelannya. Saya tertanya-tanya berapa ramai orang yang menelan umpan dan berfikir semasa mereka digulung, saya harap saya tidak menelannya. Hawa melakukan perkara yang sama. Bagaimana dia tergoda? Bagaimana dia jatuh? Dia tertipu. Jadi jagalah kehidupan pemikiran anda. Jangan tertipu.

3. Jatuh cinta kepada Tuhan. Ini sangat kritikal, sangat asas. Jatuh cinta kepada Tuhan. Siapa yang anda cintai, mengubah keinginan anda, dan keinginan adalah kunci kepada godaan. Anda lihat ia kembali kepada gewang itu. Itulah kuncinya.

Semasa saya membesar di rumah, Ibu saya mahu saya bersama-sama adik-beradik saya membasuh pinggan. Sekarang saya akan jujur dengan awak. Saya akan cuba mencari setiap alasan di dunia untuk tidak memasak hidangan itu. Mak, awak tahu sakit belakang saya sebab sinki terlalu rendah dan semua ini. Kemudian saya mula berkencan dengan bakal isteri saya. Saya akan pergi ke rumahnya dan makan. Selepas makan malam dia akan berkata, "Hon, bolehkah anda membantu saya dengan hidangan?" Saya akan berkata, "Oh, saya juga suka."

Sekarang apa bezanya? Ia tiada kaitan dengan hidangan. Tidak. Saya telah jatuh cinta dengan orang yang mahu saya membasuh pinggan. Sekarang bukan saya tidak menyayangi Ibu saya. Oh, anda faham, saya tidak perlu pergi ke semua itu. Anda melihatnya dengan cara yang sama, apabila anda jatuh cinta dengan Yesus, anda akan mendapati hati anda lebih teguh pada perkara-perkara yang dia inginkan dan bukannya pada perkara-perkara yang Syaitan inginkan. Kuncinya ialah mempunyai keseronokan yang betul.

4. Berdoa. Jika anda tidak melihat pelarian ketika godaan mengelilingi anda, dan anda tidak ingat janji itu maka Berdoalah! Pada masa itu, di sana. Saya tidak peduli di mana anda berada, hanya jatuhkan kepala itu, berlutut dan berdoa, kerana doa mungkin cara anda melarikan diri.

Abraham Lincoln pernah menulis, "Saya telah didorong berkali-kali untuk berlutut oleh keyakinan yang luar biasa bahawa saya tidak mempunyai tempat lain untuk pergi." Jika anda merasakan bahawa anda tidak mempunyai tempat lain untuk pergi, pergi ke sana dan lihat Tuhan memberikan anda jalan keluar itu. Doa mempunyai cara untuk mencairkan sepenuhnya sehingga ia memusnahkan godaan. Kelas Amazing Grace #1162 - Steve Flatt, 5 Jun 1994

Janji untuk Mengatasi Kebimbangan

Adakah anda sangat risau? Kebanyakan kita begitu. Kebanyakan kita menghabiskan berjam-jam setiap minggu, kadangkala tidak terkira banyaknya jam, bimbang tentang semua keadaan kita, persekitaran, apa yang berlaku di sekeliling kita dan apa yang mengancam akan berlaku kepada kita.

Erma Bombeck, salah seorang pengarang kegemaran saya, menulis "Saya sentiasa bimbang, dan terus terang saya mahir. Saya bimbang tentang memperkenalkan sekumpulan orang dan menjadi kosong apabila saya sampai kepada ibu saya. Saya bimbang tentang kekurangan gelas bebola. Saya bimbang tentang dunia yang berakhir pada tengah malam dan hanya mendapat tiga jam kapsul sejuk 12 jam. Saya bimbang untuk masuk dalam Buku Rekod Dunia Guinness di bawah kelahiran tertua yang direkodkan "kehamilan". Saya bimbang tentang apa anjing itu berfikir apabila dia melihat saya keluar dari bilik mandi. Saya bimbang anak perempuan saya akan berkahwin dengan seorang Eskimo dan membuatkan saya hanyut di atas bongkah ais apabila saya tidak dapat memberi makan sendiri lagi. Saya bimbang tentang jurujual yang mengikuti saya ke bilik pemasangan, kesan minyak, dan Carol Channing menjadi botak. Dan saya bimbang tentang saintis menemui suatu hari nanti bahawa salad telah menggemukkan selama ini."

Anda tahu senarai dia mengatasi saya. Tetapi kita belajar bahawa sebagai sebuah negara, kita bimbang diri kita sakit. Kami hidup dalam apa yang dilabelkan oleh Persatuan Psikologi Amerika sebagai "Zaman Kebimbangan." American Academy of Physicians telah melaporkan bahawa sekurang-kurangnya dua pertiga daripada semua pesakit yang menduduki katil hospital berada di sana kerana penyakit yang berkaitan dengan tekanan.

Adakah anda tahu apakah tiga ubat preskripsi terlaris di Amerika? Mereka agak mendedahkan kebimbangan dan kebimbangan yang kita alami. Nombor satu ialah tagamet. Tagamet adalah ubat ulser. Nombor dua ialah enderol, dan enderol ditetapkan untuk hipertensi. Dan nombor tiga adalah valium, dan valium adalah penenang. Adakah anda melihat itu? Tiga ubat terlaris di Amerika dan kesemuanya berkaitan dengan kebimbangan dan penyakit. Seseorang berkata dalam artikel Newsweek 1988 bahawa tekanan dan kebimbangan merugikan ekonomi negara kita \$150 bilion setiap tahun. Perkara yang menyedihkan adalah kebanyakannya adalah kebodohan semata-mata.

Seorang ahli psikologi melaporkan dalam kajian bahawa 80 peratus daripada semua perkara yang kita bimbang tidak pernah berlaku. Daripada baki 20 peratus itu, tiga perempat daripada pecahan kecil itu adalah perkara yang tidak boleh kita lakukan. Sebenarnya apa yang mereka katakan ialah, hanya lima peratus daripada semua yang orang bimbangkan sebenarnya adalah perkara yang kita tidak boleh lakukan apa-apa dan itu sebenarnya akan berlaku.

Bagaimana dengan anda, adakah anda bimbang? Apa yang kita risaukan? Fikir sejenak, kadang-kadang kesengsaraan suka berteman. Saya rasa bimbang juga suka syarikat. Apakah perkara yang kita risaukan secara kolektif? Anda boleh menyusunnya kepada tiga kategori utama.

1. Wang. Pada tahap tertentu kita semua bimbang tentang wang. Dalam beberapa cara, entah bagaimana, anda ada, anda lakukan, dan anda mungkin akan bimbang tentang wang pada masa hadapan.

Kini wang datang dalam beberapa pakej. Anda mungkin bimbang tentang wang dalam bentuk bagaimana anda akan mendapatkan gadai janji anda dibayar, bagaimana anda akan membayar gadai janji kedua anda atau bil kad kredit yang semakin meningkat. Mungkin kebimbangan anda tentang wang membimbangkan bagaimana anda akan membawa anak-anak anda melalui kolej, atau bagaimana anda akan mempunyai cukup untuk dapat bersara apabila anda ingin menyelesaikan kerja.

Mungkin kebimbangan anda adalah tentang bagaimana untuk memenuhi keperluan bulan ke bulan. Ramai di antara anda yang melalui perjuangan itu. Mungkin anda bimbang seperti yang saya lakukan pada hari yang lalu semasa saya melalui talian daftar keluar kedai runcit. Saya mencapai buku cek saya dan menyedari saya telah menulis cek terakhir saya. Separuh barangan runcit sudah melintasi pengimbas. Saya mencecah dompet saya dan mempunyai kira-kira \$42, dan ketika barangan runcit itu melintasi pengimbas, saya berdoa sedikit kepada Tuhan, "Tolong, tolong jangan biarkan ia melebihi \$42." Talian itu empat kedalaman di belakang saya dan apa yang saya dapat lihat saya lakukan ialah membawa Folgers kembali ke kaunter sambil berkata, "Saya tidak boleh membayar untuk itu." Tahu tak? Ia lebih kurang 19 sen daripada itu. Tetapi bukankah menakjubkan bagaimana kita bimbang tentang wang? Tuhan itu baik, bukan?

Malah orang yang mempunyai banyak wang, mereka mungkin bimbang tentangnya lebih daripada sesiapa pun. Kenapa? Kerana mereka bimbang tentang apa yang perlu dilakukan dengannya, bagaimana untuk melaburnya, di mana untuk meletakkannya, berapa banyak yang perlu diberikan. Ia memerangkap mereka.

Saya berfikir tentang penguasa muda yang kaya. Dalam kisah yang diceritakan oleh Yesus dalam Matius 17, dia datang kepada Tuhan dan mahukan rahsia hidup kekal. Yesus berkata kepadanya, "Peganglah perintah-perintah." Dia berkata, "Perintah yang manakah?" Itu sama seperti manusia, bukan? Anda beritahu saya yang mana yang perlu disimpan, mari kita khusus. Maka Yesus menamakan beberapa orang. Dan dia berkata, "Baiklah semua yang telah saya simpan." Yesus berkata sambil melihat ke dalam hatinya, "Kalau begitu pergilah menjual apa yang kamu

miliki dan berikan kepada orang miskin." Kemudian Alkitab berkata, penguasa muda yang kaya itu pergi dengan sedih, kerana dia mempunyai banyak harta.

Adakah anda tahu mengapa dia pergi dengan sedih? Ia bukan kerana dia benar-benar mempunyai banyak harta, tetapi kerana hartanya menguasainya. Dia jatuh ke dalam perangkap syaitan yang paling tua untuk berfikir bahawa apa yang dia ada, menjadikannya apa adanya. Oleh itu, apabila anda jatuh ke dalam perangkap itu - anda bimbang kepala kecil anda tentang wang. Kami bimbang tentangnya, bukan? Pasti kita lakukan.

2. Masa Depan - Kita bimbang tentang masa depan kita. Kami bimbang tentang apa yang akan berlaku selepas ini, terutamanya secara fizikal. Kita bimbang tentang kesihatan, penyakit, dan kematian kita. Perkara-perkara itu biasanya tidak berada di bawah kebimbangan wang, kerana terus terang, wang tidak boleh menyentuhnya. Wang mungkin membeli rawatan perubatan atau beberapa vitamin, tetapi terus terang ini adalah satu lagi alam yang menyebabkan kita bimbang. Kita bimbang akan sakit, atau tua, atau tidak berguna.

Saya mendengar cerita tentang itu agak comel tentang Presiden Bush pada hari-hari terakhir kempen ketika dia bertanding menentang Bill Clinton. Dia berada di California melawat pusat persaraan, rumah jagaan, dan dia berjabat tangan dengan semua yang dia boleh. Ada seorang perempuan kecil berkerusi roda, dia menunduk pada sebelah lutut, memegang tangannya di atas kerusi roda dan menepuknya, kemudian memandangnya dan berkata, "Puan, adakah anda tahu siapa saya?" Dia memandangnya ke arahnya, berhenti seketika, dan dia berkata, "Tidak sayang, tetapi jika anda pergi ke meja itu, mereka boleh memberitahu anda."

Anda tahu kami ketawa tentang itu dan fikir ia comel. Hakikatnya ialah, jauh di dalam jiwa kita, kita bimbang tentang hari yang kita tidak dapat menjaga diri kita lagi. Kami bimbang tentang hari apabila saya mungkin tidak mengenali diri saya atau mengenali anda. Jika saya mempunyai suku untuk setiap kali seseorang berkata kepada saya, "Oh, saya berdoa saya tidak perlu pergi ke rumah penjagaan," saya boleh bersara hari ini.

Kami bimbang mendengar perkataan, "Anda menghidap kanser." Kami bimbang tentang kapal terbang terhempas apabila kami berada di atasnya. Kami bimbang seperti Fred Sanford lama tentang mempunyai yang besar. Kami bimbang tentang masa depan kami.

3. Orang yang Anda Sayangi - Saya mendapati diri saya lebih daripada bimbang tentang wang hari ini atau bimbang tentang apa yang akan berlaku kepada saya; Saya risau tentang orang yang saya sayang. Saya bimbang tentang Ibu saya, yang kini menjanda, bagaimana keadaannya, apa yang dia fikirkan dan bagaimana masa depannya. Saya bimbang tentang isteri saya jika semuanya berjalan lancar dengannya. Saya bimbang tentang anak-anak saya yang berharga. Saya memikirkan mereka setiap hari semasa mereka cuti di sekolah. Saya terfikir tentang anak lelaki sulung saya, Ethan, dan saya bertanya-tanya apakah jenis persatuan rakan sebaya yang dia bentuk. Saya bertanya-tanya jika ada orang yang mengusiknya. Saya bertanya-tanya sama ada dia belajar nilai yang betul. Saya bertanya-tanya jika seseorang menggodanya dengan dadah. Saya bimbang dia akan mula menyukai perempuan. Kemudian saya mula bimbang bahawa dia tidak

akan suka perempuan. Maksud saya ialah kebimbangan hanya membuat anda berada dalam kekacauan. Kemudian anak kecil saya, Lee, Saya melalui semua itu bersamanya pada usianya dan anak perempuan saya, Rachel, kadangkala sukar untuk tidak risau tentang orang lain. Saya akan mengaku itu kepada awak.

Sekarang adakah saya cukup baik memukul kuku di kepala? Adakah anda tidak bimbang tentang perkara yang sama? Adakah anda tidak bimbang tentang perkara yang berkaitan dengan wang? Adakah anda tidak bimbang tentang masa depan anda? Tak risau ke orang lain?

Sekarang apa yang kita lakukan tentang semua itu? Berita baiknya ialah, Tuhan mempunyai janji yang indah. "Sebab itu Aku berkata kepadamu: Janganlah kuatir akan hidupmu, tentang apa yang akan kamu makan atau minum, atau tentang tubuhmu, akan apa yang akan kamu pakai. Bukankah hidup itu lebih penting daripada makanan, dan tubuh lebih penting daripada pakaian? Lihatlah burung-burung itu. dari udara; mereka tidak menabur atau menuai atau menyimpan dalam lumbung, tetapi Bapamu yang di sorga memberi mereka makan. Bukankah kamu jauh lebih berharga daripada mereka? Siapakah di antara kamu dengan kekuatiran dapat menambah satu jam pada hidupnya? Dan mengapa kamu bimbang tentang pakaian? Lihatlah bagaimana bunga teratai di padang tumbuh. Mereka tidak bekerja atau berputar. Tetapi Aku berkata kepadamu bahawa Salomo dalam segala kemegahannya tidak berpakaian seperti salah satu daripada ini. Jika demikianlah cara Tuhan mendandani rumput di ladang, yang ada di sini hari ini dan esok dilemparkan ke dalam api, bukankah lebih banyak lagi kamu akan dikaruniakannya, Wahai orang yang kurang beriman? Oleh itu, jangan bimbang dan berkata, 'Apa yang akan kami makan?' atau 'Apa yang akan kami minum?' atau 'Apa yang akan kita pakai?' Kerana semua orang kafir mengejar semua ini, dan Bapamu yang di syurga tahu bahawa kamu memerlukannya. Tetapi carilah dahulu kerajaan-Nya dan kebenaran-Nya, maka semuanya itu akan diberikan kepadamu juga." (Matius 6:25-33)

Perkataan pertama yang menarik perhatian saya di sana ialah perkataan itu, "Oleh itu." Adakah anda melihatnya? Ngomong-ngomong, setiap kali anda mempelajari Bible atau apa-apa sahaja dan anda melihat perkataan, "oleh itu," anda memberi perhatian yang teliti kepada konteks kerana ada sebab bahawa ia "ada untuk." kenapa? Kerana ia memberitahu anda bahawa ini adalah kesimpulan yang dicapai oleh sesuatu yang baru dikatakan. Betul tak? Sesuatu baru saja dikatakan, "'Oleh itu Aku berkata kepadamu, jangan risau...'"

Itu membuatkan saya ingin kembali ke ayat 24. Apa yang dia cakap tadi? Seseengah orang menganggap ia sama sekali tidak berkaitan, tetapi ia adalah rahsia untuk mengatasi kebimbangan. "'Tidak seorang pun boleh mengabdikan kepada dua tuan. Sama ada dia akan membenci yang seorang dan mengasihi yang lain, atau dia akan mengabdikan diri kepada yang seorang dan menghina yang lain. Anda tidak boleh mengabdikan kepada Tuhan dan Wang.'" Salah satu terjemahan yang lebih tua berkata, "'Kamu tidak boleh mengabdikan kepada Tuhan dan kepada Mamon.'" Sebenarnya, ada rahsia untuk mengatasi kebimbangan. Itulah sebabnya dalam nafas seterusnya Yesus boleh berkata, "'Oleh itu, Aku berkata kepadamu, jangan bimbang...'" Apa yang anda perlu lakukan ialah memilih bukan sahaja dengan kepala anda, tetapi jauh di dalam lubang dan batasan anda. hati, siapa Tuanmu. betul tu.

Jika anda benar-benar menyerahkan hidup anda kepada Tuhan Yesus Kristus dan Tuhan, Bapa, anda telah mengatasi halangan untuk bimbang. Jika anda mendapati diri anda gila, anda perlu memeriksa hati anda dan bertanya, "Adakah saya benar-benar telah menyerahkan hidup saya kepada tempat saya percaya kepada-Nya?" Anda sama ada akan menghidangkan wang dan semua perkara yang boleh dibeli dengan wang atau Tuhan. Apabila anda menyampaikan alasan anda mahukan wang, saham dan benda material, ia adalah kerana ia memberi anda ilusi kawalan. Ia adalah idea bahawa jika saya mempunyai perkara itu, saya tidak perlu risau tentang perkara, saya boleh mengawalinya. Tetapi ia adalah ilusi, ia adalah fatamorgana.

Hakikatnya ialah: jika anda akan menghidangkan mamon, anda akan mendapati diri anda bimbang sepanjang masa. Kerana mamon terus menyelinap melalui jari anda, dan mamon terus menyebabkan anda bimbang. Tetapi Tuhan Yang Maha Kuasa berkata "Aku akan merehatkan kamu dalam keamanan dada-Ku." Biar saya beritahu anda sesuatu jika anda belum mempelajarinya sekarang. Kawalan adalah ilusi bodoh.

Sebab utama kita bimbang adalah kerana kita mahu mengawal sesuatu. Saya mahu mengawal segala-galanya! Saya mahu masa depan saya, ekonomi dan juga masa depan orang lain. Mari kita nyata di sini. Ada sedikit yang berharga di dunia ini yang saya kawal. Satu-satunya perkara yang saya benar-benar mengawal adalah pilihan saya sendiri. Itulah kebenarannya. Saya tidak mengawal keputusan pilihan itu, bukan semuanya. Beberapa, tetapi kadang-kadang saya membuat pilihan dan perkara-perkara berlaku sebagai hasil daripada pilihan yang saya tidak pernah melihat. Jika saya fikir saya perlu mengawal orang lain, bagaimana mereka berfikir, apa yang berlaku kepada mereka, apa yang mereka lakukan, setiap deria yang mengalir di sekeliling saya, dan mengawal segala-galanya dalam kehidupan rumah tangga saya, saya menjadi sepi.

Adakah anda fikir anda mengawal? Yesus berkata, anda fikir anda mengawal sesuatu, membuat planet. Itu bodoh kita tidak boleh membuat planet. Okey, buat sahaja salji tetapi tiada siapa yang boleh melakukannya. Kemudian tumbuh satu inci lagi. Adakah anda melihat apa yang dia katakan? "Siapakah di antara kamu dengan bimbang dapat menambah satu hasta pada ketinggian?" Teruskan, hanya tumbuh satu inci. Anda tidak boleh mengawalinya. Anda tidak boleh mengawal bilangan rambut di kepala anda, melainkan anda pergi membeli satu untuk diletakkan di kepala anda.

Adakah anda nampak maksudnya? Jika saya akan mengakui Tuhan sebagai tuan saya, itulah kunci penawar kerisauan. Kata kunci dalam agama Kristian ialah perkataan, "ketundukan" yang mampu berkata, "Tuhan, Engkaulah Tuhan, dan Tuhan, Engkaulah Tuhan." Walaupun ekonomi adalah seperti roller coaster atau kereta baru yang saya simpan untuk menjadi penyok pada minggu pertama saya memilikinya atau walaupun doktor masuk dan memberitahu saya, "Steve, anda menghidap kanser." Tuhan, apa yang saya tahu ialah anda mengasihi saya, dan Tuhan apa yang saya tahu ialah anda akan menjaga saya bukan sahaja melalui kehidupan ini tetapi juga ke sisi lain. Dengan semua percubaan sia-sia saya untuk mengawal, Tuhan saya menyerah. Kebimbangan cuba mengambil kawalan daripada Tuhan dan meletakkannya di tangan kita sendiri. Itu sebenarnya yang menyebabkan kita risau.

Janji

1. Ia tidak sopan. "Sebab semua perkara ini dikejar oleh orang-orang kafir, dan Bapamu yang di syurga tahu bahawa kamu memerlukannya." (ayat 32) Adalah tidak sopan untuk berfikir bahawa Tuhan tidak akan menjaga kita.

2. Ia tidak relevan. "Siapakah di antara kamu dengan kekhawatiran dapat menambah satu jam pada hidupnya?" (ayat 27) Saya tidak dapat menambah satu jam pada hidup saya dengan risau tentangnya. Malah, saya mungkin akan memendekkan hidup saya sejam dengan bimbang tentangnya. Ia tidak relevan. Mengapa mengambil masa? Ingat apa yang kita katakan pada permulaan pelajaran? Sembilan puluh lima peratus daripada perkara yang kita bimbang sama ada tidak pernah berlaku atau kita tidak dapat mengawalinya.

3. Ia tidak bertanggungjawab. "Oleh itu, jangan bimbang, berkata, 'Apa yang akan kami makan?' atau 'Apa yang akan kami minum?' atau 'Apa yang akan kami pakai?'" (ayat 31) Itu hanya tindakan yang tidak bertanggungjawab. Tuhan akan menjaga itu.

4. Ia menjengkelkan. "Jika demikianlah cara Tuhan mendandani rumput di padang, yang ada hari ini dan besok dibuang ke dalam api, bukankah lebih-lebih lagi kamu, hai kamu yang kurang percaya?" (ayat 30) Adakah kamu melihat kerengsaan dalam suara Yesus? Jika Tuhan memelihara rumput di padang, yang akan dibuang ke dalam ketuhar, tidakkah Dia akan menjaga kamu? Wahai orang-orang yang kurang iman, menjengkelkan Allah.

Nah apa janjinya? Saya telah berada di sekelilingnya. Kami telah bercakap tentang penawar dan ciri-ciri bimbang, tetapi apakah janjinya? Janji itu ada dalam ayat 33. "Tetapi carilah dahulu kerajaan dan kebenaran-Nya, maka semuanya itu akan ditambahkan kepadamu juga." Itu sahaja. Tuhan mestilah Tuanmu, bukan mamon, bukan perkara yang saya mahu kawal. Anda adalah Tuan saya dan saya akan mencari awak. Saya tahu bahawa apabila saya mencari-Mu Tuhan apa-apa yang saya benar-benar perlukan anda akan sediakan. Saya sedar kerana kita dibungkus dalam daging, ia adalah perkara yang sukar untuk kita lihat. Tetapi satu hari ini, apabila kita berjubah dalam keabadian dan kita mempunyai keabadian itu, kita boleh berkata, "Tuhan, janji itu benar dan kukuh seperti mana-mana yang pernah ada. Engkau benar-benar menyediakan apa sahaja yang saya perlukan." Itulah kebenarannya. Itulah janji untuk mengatasi kebimbangan. Oleh itu, marilah kita dan saya mencari dahulu kerajaan dan kebenarannya dan biarlah dia mengurus selebihnya.

Diadaptasi daripada Amazing Grace #1165 - Steve Flatt, 26 Jun 1994

Janji untuk Keselamatan

Janji ini menjadikan orang lain pucat dalam perbandingan, janji keselamatan, pembebasan dari dosa, pembebasan dari perhambaan, pembebasan dari kesalahannya, keselamatan dari hukuman kekal dan untuk melihatnya digantikan dengan kehidupan kekal.

Sesekali, anda dan saya terjebak dengan perkara di sini dan sekarang sehingga kita benar-benar lupa bahawa kita adalah jemaah dalam perjalanan ke tempat yang lebih besar. Tetapi pada saat-saat apabila kita tidak lupa, kita menyedari bahawa di atas segala-galanya keselamatan adalah apa yang saya perlukan dan keselamatan adalah apa yang saya inginkan. Jadi janji dalam 1 Yohanes 5:13 amat bermakna. "Semuanya ini kutuliskan kepada kamu, yang percaya dalam nama Anak Allah, supaya kamu tahu bahawa kamu mempunyai hidup yang kekal."

Saya berusia pertengahan 20-an ketika saya membacanya dengan serius buat kali pertama, dan ia benar-benar membuat saya tersentak. Saya sampai ke ayat itu dan berfikir, apa? Yohanes, rasul, telah menulis sesuatu di sini supaya saya boleh tahu bahawa saya telah diselamatkan kerana lebih daripada segala-galanya di dunia ini, saya mahukan janji dan jaminan keselamatan. Adakah anda tahu apa yang saya lakukan hari itu? Saya kembali dan mula sekali lagi, dan saya membaca dengan perlahan dan sangat berhati-hati untuk melihat perkara-perkara yang dia tulis supaya saya tahu saya telah diselamatkan.

Adakah anda mahukan janji keselamatan? Jom tengok fakta yang dia tulis.

1. Anda seorang yang berdosa. John berkata, jika anda ingin menerima janji keselamatan dan tahu anda telah diselamatkan, fahami terlebih dahulu perkara itu. "Jika kita mengaku tidak berdosa, kita menipu diri sendiri dan kebenaran tidak ada di dalam kita." (1:8) Anda seorang pendosa, saya seorang pendosa, setiap orang yang saya kenal yang mencapai usia dewasa telah memilih untuk berbuat dosa, bukan dilahirkan dalam dosa, tetapi memilih jalan dosa.

Dia mengingatkan kita. "Jika kita mendakwa bahawa kita tidak berdosa, kita menjadikan dia pendusta dan firman-Nya tidak mendapat tempat dalam hidup kita." (1:10) Anda melihat masalahnya, dosa saya. Dosa saya memisahkan saya daripada Tuhan yang maha adil dan maha kudus yang tidak pernah berdosa, yang tidak akan pernah berdosa, dan yang tidak dapat menurut sifat-Nya berdiam dengan dosa di hadapan-Nya. Itu masalah sebenar, bukan? Saya seorang pendosa, anda seorang pendosa, dan kami melayani Tuhan yang tidak akan hidup dengan sebarang dosa. Itulah sebabnya Roma 3:23 berkata, "...semua telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Tuhan..." Dan Roma 6:23, tiga bab kemudian, berkata, "Upah dosa itu ialah maut." Itu masalah kita.

Adakah anda tahu salah satu tanggapan salah besar yang kita ada di negara kita? George Gallup mendedahkannya setiap kali dia melakukan tinjauan agama tentang syurga. Dia akan bertanya kepada orang yang percaya kepada syurga, "adakah anda percaya anda akan ke syurga".

Kebanyakan Amerika berkata, ya. Dia kemudian bertanya "Nah, mengapa anda percaya anda akan ke syurga?" Sambutan biasa ialah: Kerana saya fikir saya baik seperti orang lain. Tetapi itu bukan persoalannya. Masalahnya tidak berkaitan dengan seberapa baik anda, atau betapa baiknya anda mungkin tidak. Kebaikan anda bukan masalahnya. Keburukan awak itulah isunya. Walaupun anda mungkin sangat baik, anda masih buruk kerana anda masih berdosa dan dosa yang pertama kali anda lakukan sudah cukup untuk memburukkan anda untuk menghalang anda daripada hadirat Tuhan untuk selama-lamanya. Adakah anda faham itu?

Kadang-kadang kita fokus pada kebaikan kita. Itu seperti membariskan semua penduduk Amerika di pantai California dan berkata, "Atas perintah, kita semua akan melompat ke Lautan Pasifik, tanpa makanan, tanpa perahu dayung, tanpa jaket keselamatan, tanpa sebarang bantuan. apa-apa jenis dan berenang ke Hawaii." Sekarang berapa ramai yang akan berjaya? Itulah apa yang saya fikir. Saya pun tidak.

Tetapi anda tahu kami boleh berhujah tentang sejauh mana kami akan berjaya. Sesetengah daripada anda mungkin tidak dapat mengatasi kepala anda sebelum anda lemas kerana anda berbahaya di dalam tab mandi. Sesetengah daripada anda adalah perenang yang cukup baik, mungkin anda boleh pergi seperempat batu, mungkin anda boleh pergi setengah batu. Saya rasa saya boleh pergi sejauh satu batu jika ombak tidak terlalu teruk. Sesetengah perenang Olimpik mungkin pergi sejauh 50 batu, mungkin lebih, tetapi saya akan memberitahu anda apa yang akan berlaku kepada setiap daripada kita. Kita akan lemas. Sama ada anda berada 50 batu dari pantai, atau 50 kaki dari pantai, anda akan mati seperti kuku pintu, kerana isunya bukan tentang betapa baiknya seorang perenang. Intinya ialah jurang terlalu besar. Itulah perkara tentang dosa saya. Awak dan saya rasa kita baik. Jika kita melihat sekilas jurang antara beberapa minit, manusia yang keji dan Tuhan yang mencipta Alam Semesta, kita akan tunduk malu dan berkata seperti Yesaya "Celakalah aku!" Saya menangis. "Aku telah binasa! Kerana aku seorang yang najis bibir, dan aku tinggal di antara bangsa yang najis bibirnya, dan matakmu telah melihat Raja, TUHAN Yang Mahakuasa." (Yesaya 6:5) Rasul Yohanes memastikan kita tahu bahawa kita adalah orang berdosa.

2. Yesus Kristus adalah jawapan kepada dosa. "Aku menulis ini kepadamu supaya kamu tidak berbuat dosa." (1 Yohanes 2:1) Mengapa? Kerana dosa itu merugikan kita sendiri. "Tetapi jika seseorang berbuat dosa, kita mempunyai Dia yang berbicara kepada Bapa untuk membela kita-Yesus Kristus, Yang Benar. Dia adalah korban pendamaian bagi dosa-dosa kita" (1 Yohanes 2:1-2)

Beberapa terjemahan lama mengatakan, "Pendamaian, korban pendamaian, untuk dosa kita, dan bukan hanya untuk dosa kita, tetapi juga untuk dosa seluruh dunia." Itulah berita terbaik yang pernah anda dengar, jika anda tidak pernah mendengarnya, kebanyakan anda pernah mendengarnya. Tetapi walaupun anda ada, ia adalah berita terbaik yang pernah anda dengar.

Anda dan saya, apabila kita berdiri di hadapan takhta penghakiman Tuhan, Bapa, mempunyai seorang yang menjadi "pembela" kita. Itu adalah istilah Yunani untuk peguam bela. Pada hari yang lain saya pergi ke bilik mahkamah dan saya melihat seorang peguam bela berdiri di sebelah

defendan. Tiba-tiba dalam fikiran saya saya terfikir tentang gambar Yesus berdiri di sebelah saya semasa saya berdiri di hadapan takhta Bapa.

Berita baiknya ialah, Dia berkata, Dia adalah pendamaian, korban pendamaian. Kata akar Yunani bermaksud, "membelokkan," untuk menangkis kemarahan. Ia kadang-kadang digunakan dalam bentuk lain untuk merujuk kepada instrumen seperti perisai yang akan menangkis pukulan daripada pedang dan lembing, daripada tentera lawan. Adakah anda nampak maksudnya? Apabila Yesus tergantung di atas salib itu, semua kemurkaan Tuhan yang ditujukan kepada dosa kerana dia membenci dosa, memukul salib itu dan Yesus memalingkannya daripada anda dan daripada saya. Dan itulah sebabnya dia berseru, "Ya Tuhanku, Tuhanku, mengapa Engkau meninggalkan aku?"

Mari kita semua faham bahawa kunci kepada keselamatan adalah Yesus Kristus. Itulah kuasa keselamatan. Rasul itu berkata, "Tidak ada keselamatan di dalam siapa pun yang lain, kerana di bawah kolong langit ini tidak ada nama lain yang diberikan kepada manusia yang di dalamnya kita harus diselamatkan." (Kis. 4:12) Adakah anda ingin tahu apakah nama itu? Ia adalah nama Yesus.

Matius 1:21, pemberitaan tentang kelahiran Yesus yang akan datang berkata, "Berilah Dia nama Yesus, kerana Dia akan menyelamatkan umat-Nya dari dosa mereka." 1 Korintus 15:22 berkata, "Sebab sama seperti dalam Adam semua orang mati, demikian juga dalam Kristus semua orang akan dihidupkan." Berita besarnya ialah, ketika Yesus keluar dari kubur itu pada hari ketiga, kubur itu dibiarkan kosong. Perhambaan dan kuasa dosa dan kutukan ditinggalkan di sana. Ia telah dipatahkan oleh Yesus Kristus, korban penebusan kita. Fakta nombor satu ialah saya seorang yang berdosa. Fakta nombor dua ialah Yesus Kristus adalah jawapannya. Apa lagi yang Yohanes beritahu kita tentang pengetahuan tentang keselamatan?

3. Mendakwa keselamatan itu - "Setiap orang yang percaya bahawa Yesus adalah Kristus dilahirkan dari Tuhan, dan setiap orang yang mengasihi bapa mengasihi anaknya juga." (1 Yohanes 5:1) Itulah sebahagian daripada jawapannya.

"Inilah Dia yang datang dengan air dan darah---Yesus Kristus. Ia datang bukan dengan air sahaja, tetapi dengan air dan darah. Dan Rohlah yang memberi kesaksian, kerana Roh adalah kebenaran. Sebab ketiganya yang memberi kesaksian: Roh, air, dan darah, dan ketiga-tiganya selaras." (ayat 6) Sekarang ini mungkin terdengar agak mengelirukan anda pada mulanya, tetapi mari kita selesaikan perkara itu.

Pertama sekali, menerima keselamatan yang Yesus tawarkan bermula dengan kepercayaan bahawa dia adalah yang dia katakan. Tuhan datang dalam daging, Anak Tuhan, itulah yang dikatakan ayat satu bab 5. Jangan silap. Kepercayaan itu adalah asas bagi kehidupan kekal yang Yesus tawarkan. Anda boleh melakukan apa sahaja yang anda mahu, anda boleh bertaubat, anda boleh dibaptiskan, tetapi jika anda tidak percaya dalam hati anda bahawa Yesus adalah anak Tuhan, anda tidak mempunyai asas untuk datang kepadanya. Tetapi dengan kepercayaan itu, ada konsep taubat. Sekarang secara terus terang dalam surat ringkas ini, John tidak mempunyai

rujukan langsung kepada pertaubatan, tetapi saya pasti bahawa pembacanya mengetahuinya dan ia mengalir di seluruh Perjanjian Baru.

Yohanes Pembaptis, pendahulu dan pemberita Yesus, datang memberitakan mesej pertobatan sebagai prasyarat untuk pengampunan. Adakah anda masih ingat hari gereja bermula dalam Kisah 2? Petrus berdiri bagi pihak semua rasul dan memberitakan tentang orang ini, Yesus. Dia menutup dengan berkata, "Orang ini, Yesus, yang kamu salibkan, Allah telah menjadikan dia sebagai Tuhan dan Kristus." Dan orang-orang yang mendengar perkataan itu tertusuk di dalam hati mereka, dan mereka berkata, "Saudara-saudara, apakah yang harus kami lakukan?" Petrus berkata, "Bertobatlah dan hendaklah kamu masing-masing dibaptis dalam nama Yesus Kristus untuk pengampunan dosamu." (Kisah 2:38)

Dalam Kisah 20:21, Paulus semasa berada di Efesus berkata "Aku telah menyatakan kepada orang Yahudi dan orang Yunani bahawa mereka harus berbalik kepada Tuhan dalam pertobatan dan percaya kepada Tuhan kita Yesus."

Maka kepercayaan itu perlu dalam taubat. Kemuncak tindak balas iman menerima Yesus ke dalam hidup anda ialah pembaptisan. Siapakah yang mengatasi dunia? Hanya dia yang percaya bahawa Yesus adalah Anak Tuhan. Inilah Dia yang datang dengan air dan darah-Yesus Kristus. Dia datang bukan dengan air sahaja, tetapi dengan air dan darah. Dan Rohlah yang memberi kesaksian, sebab Roh adalah kebenaran." (1 Yohanes 5:5-6) Bahasanya hampir puitis, mungkin mengelirukan. Tetapi adakah anda melihat bagaimana dia berkata tiga bersaksi: roh, air, dan darah. Dan sebelum itu, dia berkata, "Apabila Yesus datang, Dia tidak datang dengan air sahaja."

Sekarang jika anda mengetahui sesuatu tentang Alkitab anda, anda tahu bahawa apabila Yohanes, pembaptis, datang sebagai pendahulu, dia berkata, Saya datang hanya dengan air, tetapi ada seorang yang datang selepas saya, yang membaptis dengan air dan dengan Roh. Siapa yang dia cakapkan? Dia bercakap tentang Yesus. Itulah yang dia isytiharkan. Sudah tentu Yesus datang dengan air dan selepas pengorbanannya Dia mencurahkan Roh Kudus ke atas semua umat manusia dan itu semua mungkin kerana darah yang dia tumpahkan di atas salib itu. Adakah anda melihat mengapa ketiga-tiga itu, Roh, darah, dan air, bersaksi bersama?

Maksud metafora dalam 1 Yohanes 5:6-8, adalah kerana darah yang ditumpahkan di Kalvari. Apabila anda dan saya dibaptiskan dalam air dalam nama Bapa, Putera, dan Roh Kudus untuk pengampunan dosa-dosa kita, kita sedang melakonkan semula penguburan dan kebangkitan Yesus. Pada masa itu kita menerima karunia Roh Kudus bersama-sama dengan pengampunan dosa kita dan ketiga-tiganya bersaksi bersama. Ianya cantik. Sesetengah orang tidak memahaminya, tetapi itulah cara John dan seluruh penulis Perjanjian Baru memberitahu kita bahawa kita datang kepada Tuhan Yesus Kristus dan menerima keselamatan yang dia tawarkan.

4. Allah angkat kita sebagai anak. "Betapa besarnya kasih yang dilimpahkan Bapa kepada kita, sehingga kita disebut anak-anak Allah! Dan itulah kita!" (1 Yohanes 3:1) Apabila kita datang kepada Kristus dalam ketaatan kepada Injil, kita diangkat sebagai anak-anak. Galatia 4:7 mengatakan perkara yang sama, begitu juga surat Efesus.

5. Dia memberi kita Roh-Nya. "Kita tahu, bahwa kita hidup di dalam Dia dan Dia di dalam kita, sebab Dia telah mengaruniakan Roh-Nya kepada kita." (1 Yohanes 4:13) Dia mengatakan perkara yang sama dalam 1 Yohanes 3:24 "Sesiapa yang menuruti perintah-perintah-Nya tinggal di dalam Dia, dan Dia di dalam mereka. Dan beginilah cara kita tahu, bahwa Dia tinggal di dalam kita: Kita mengetahuinya melalui Roh yang dikaruniakan-Nya kepada kita." "Tubuhmu adalah bait Roh Kudus, yang ada di dalam kamu, yang telah kamu terima daripada Allah?" (1 Korintus 6:19) "Kita tidak tahu apa yang harus kita doakan, tetapi Roh sendiri berdoa untuk kita dengan keluhan-keluhan yang tidak dapat diungkapkan oleh kata-kata" (Roma 8:26-27) Dia "menghasilkan buah dalam hidup kita" (1 Korintus 6:19) Galatia 5:22-23) Dia berusaha untuk menyelaraskan kita dengan imej Yesus Kristus. (Roma 8:29)

Apa yang berlaku apabila seseorang datang kepada Kristus? Apa yang berlaku apabila seseorang mematuhi Injil? Yohanes berkata Dia memberi anda Roh untuk hidup dalam diri anda untuk membantu anda dalam perjalanan anda dengan Tuhan.

6. Hidup kita berubah. Kehidupan kita berubah selepas datang kepada Kristus dan menerima pengampunan dan menerima karunia Roh Kudus.

a. Pertama, kita tidak menyerah kepada dosa dengan kekerapan yang sama seperti yang kita lakukan sebelum menjadi seorang Kristian. "Tidak seorang pun yang tinggal di dalam Dia, yang terus berbuat dosa. Setiap orang yang terus berbuat dosa tidak pernah melihat atau mengenal Dia." (1 Yohanes 3:6)

Adakah itu bermakna kita adalah orang yang sempurna selepas kita datang kepada Tuhan? Tidak, ingat "Jika kita mengaku tidak berdosa, kita menipu diri sendiri dan kebenaran tidak ada dalam diri kita. Jika kita mengaku dosa kita, Ia adalah setia dan adil dan akan mengampuni dosa kita dan menyucikan kita dari segala kejahatan. Jika kita mendakwa bahawa kita tidak berdosa, kita menjadikan Dia sebagai pendusta dan firman-Nya tidak mendapat tempat dalam hidup kita." (1 Yohanes 1:8-10) Itu ditulis kepada orang yang sudah beragama Kristian. Kita berdosa, tetapi kerana kita melayani Tuhan dan Guru yang berbeza dan kerana kita mempunyai karunia Roh Kudus yang tinggal di dalam diri kita, membantu kita dalam kehidupan doa dan dalam perjalanan kita untuk menyesuaikan diri dengan lebih seperti Yesus, kita adalah orang yang berbeza. Kita tidak menjadi mangsa godaan yang sama. Kami tidak mendambakan cara dunia dan cara daging. Tidak, kita berubah dari hari ke hari,

b. Ia membuat perbezaan dalam cara kita memperlakukan sesama manusia. Roh melakukan itu dalam hidup kita. "Kita mengasihi kerana dia terlebih dahulu mengasihi kita. Jika seseorang berkata, "Aku mengasihi Tuhan," tetapi membenci saudaranya, ia adalah pendusta. Sebab barangsiapa tidak mengasihi saudaranya, yang dilihatnya, tidak dapat mengasihi Allah, yang tidak dilihatnya." (1 Yohanes 4:19-20)

Bukan sahaja kita meninggalkan nilai-nilai dunia dan mengikut cara Yesus, kita hanya akan memperlakukan sesama manusia seperti yang Tuhan mahu kita lakukan.

Ringkasan

Mari kita kembali kepada janji asal. Ia adalah janji bahawa anda boleh tahu anda telah diselamatkan. Seseorang mungkin berkata, "Nah, bagaimana saya boleh tahu saya telah diselamatkan?" Ia bukan perkara yang sukar.

1. Anda seorang yang berdosa. Itu bukan perkara yang sukar untuk kebanyakan kita tahu.
2. Yesus Kristus adalah jawapan melalui korban pendamaian-Nya.
3. Terima Yesus Kristus sebagai Juruselamat saya dengan percaya, bertaubat, bersedia untuk mengaku, dan mengalami kelahiran baru dalam pembaptisan di mana Roh, dan air, dan darah, semuanya bersaksi dalam persetujuan dengan Yesus.
4. Adakah Roh Tuhan membuah hasil dalam hidup saya? Saya dapat merasakannya sama ada kerinduan saya untuk mengikut syaitan di dunia, atau sama ada hari demi hari nampaknya menjadi perkara yang lebih wajar untuk mengikut jalan Tuhan. Saya boleh mengujinya dengan cara saya melayan setiap seorang daripada anda setiap hari. Adakah saya menyayangi awak seperti saudara atau saya cuba mengeksploitasi dan mendera awak atau mengabaikan awak?

Saya pernah mendengar orang berkata, "Saya tidak percaya anda boleh tahu anda telah diselamatkan." John berkata anda boleh. Seseorang berkata, "Oh, tetapi ia rumit." Tidak ianya bukan. Anda sama ada telah menerima Yesus Kristus, atau tidak. Anda sama ada telah mematuhi Injil atau tidak. Ia tidak memerlukan seorang saintis roket untuk memeriksa kehidupan sendiri dan berkata, "Saya sama ada berjalan mengikut Roh, atau saya tidak." Bukan saya untuk menilai awak dan bukan kepada awak untuk menilai saya. Tetapi terpulang kepada anda untuk menilai anda.

Ringkasan keseluruhan pelajaran ini ialah. "Dan inilah kesaksian itu: Allah telah mengaruniakan kepada kita hidup yang kekal, dan hidup ini ada di dalam Anak-Nya. Barangsiapa mempunyai Anak, ia mempunyai hidup; barangsiapa tidak mempunyai Anak Allah, ia tidak mempunyai hidup." Ia tidak begitu sukar, tetapi janji itu pasti. Adakah anda mempunyai Anak Tuhan dalam hidup anda? (Yohanes 5:11-12)

Diadaptasi daripada Amazing Grace #1166, Steve Flatt, 3 Julai 1994

Janji untuk Kekuatan

Seberapa kuat awak? Itu soalan yang agak samar-samar, bukan? Sebenarnya anda memerlukan lebih banyak kriteria dan soalan lain yang dijawab sebelum anda boleh menjawabnya.

Adakah anda maksudkan dalam berapa paun satu bangku boleh ditekan? Atau, berapa batu seseorang boleh berlari tanpa berputus asa. Mungkin ia tidak berkaitan dengan usaha fizikal. Berapa banyak kesakitan yang boleh bertolak ansur dan mengekalkan kesedaran? Adakah anda bercakap tentang berapa banyak tekanan dalam hidup anda yang boleh anda tanggung pada satu-satu masa?

Dari satu segi soalan, seberapa kuat anda, adalah soalan yang terlalu luas untuk dijawab. Tetapi dalam erti kata lain, ia adalah soalan yang sangat mudah untuk dijawab. Jawapannya ialah: tidak begitu kuat.

Saya tidak kisah sangat kriteria yang anda cakapkan. Jika anda bercakap tentang pound untuk diangkat, kira-kira berbatu-batu yang perlu dilarikan, kesakitan yang perlu ditanggung, kesusahan atau beban yang perlu dilahirkan, yang terbaik daripada kita tidak begitu kuat.

Sekarang apabila kita bertindak seperti kita atau apabila kita mengatakan kita kuat, itu sama ada kebanggaan kita muncul, atau kita membuat kenyataan itu berdasarkan atau berbanding dengan sesetengah orang lain. Saya mungkin mengatakan saya lebih kuat daripada dia, saya lebih kuat daripada dia atau saya boleh mengatakan saya lebih kuat daripada kebanyakan orang yang saya kenali dalam kriteria tertentu. Tetapi mari kita menjadi nyata.

Memandangkan semua berat yang boleh diangkat, berbatu-batu yang perlu dilarikan, kesakitan untuk ditanggung dalam hidup atau beban yang perlu dilahirkan, tiada seorang pun daripada kita yang sangat kuat. Sebenarnya kita tidak cukup kuat untuk keluar dari dunia ini hidup-hidup. Biarkan "Father-Time" bekerja pada anda beberapa hari dan dia akan menunjukkan kepada anda betapa "tidak kuat" anda. Saya perlukan kekuatan Tuhan untuk mengharungi kehidupan.

awak tak tahu ke? Adakah anda tidak mendengar? Tuhan adalah Tuhan yang kekal, Pencipta hujung bumi. Dia tidak akan menjadi letih atau lesu, dan kefahamannya tidak seorang pun dapat memahami. Dia memberi kekuatan kepada yang letih dan menambah kekuatan kepada yang lemah. Bahkan orang muda menjadi letih dan letih, dan orang muda tersandung dan jatuh; tetapi orang yang berharap kepada Tuhan akan memperbaharui kekuatan mereka. Mereka akan terbang dengan sayap seperti burung helang; mereka akan berlari dan tidak menjadi letih, mereka akan berjalan dan tidak menjadi lesu. (Yesaya 40:28-31)

Ia sangat cantik secara keseluruhannya, saya tidak suka mencuba dan memecahkannya dan membedahnya tetapi terdapat empat aspek utama.

1. Siapakah Tuhan. Ada seorang gadis kecil pada suatu masa yang takut untuk masuk ke dalam bilik kerana gelap, dan di situlah tempat tidurnya, dia perlu tidur di sana. Ibu bapanya akhirnya memberitahunya, mereka berkata, "Sekarang lihat sayang, jangan takut untuk masuk ke dalam bilik itu kerana Tuhan ada di sana, dan Dia tidak akan meninggalkan anda sendirian." Akhirnya itu memberi dia cukup keberanian untuk menyelinap ke dalam bilik gelap itu dan merangkak naik ke katil. Tetapi dia berfikir tentang janji itu sedikit, dan dia berkata, "Tuhan, jika kamu berada di sini, jangan katakan apa-apa kerana ia akan menakutkan saya sampai mati." Saya juga, bukankah anda?

Bagaimana dengan Tuhan? Siapakah Tuhan? Yesaya, nabi, memberitahu kita, tiga sifat omni (bermaksud semua atau sepenuhnya) Tuhan:

a. "Tuhan ialah Tuhan yang kekal." (ayat 28) Itu memberitahu kita bahawa dia ada di mana-mana berkenaan dengan masa. Tidak pernah ada masa yang dia tidak. Tidak akan ada masa yang dia tidak. Sebenarnya, masa sama sekali tiada apa-apa bagi Tuhan. Dia tidak terikat dengannya, dia tidak mengukur sesuatu dengannya, dan anda dan saya pun tidak dapat memahaminya kerana semua yang kita lakukan diukur oleh masa. Tuhan tidak berurusan dengan masa. Tuhan berkata, "Saya adalah saya. Saya sentiasa ada, dan saya akan sentiasa ada."

Seterusnya ayat itu berkata, "Dia adalah Pencipta hujung bumi..." Tidak pernah ada tempat yang bukan dia. Dia meletakkannya di sana. Tidak pernah ada tempat yang bukan dia. Tuhan kita ada di mana-mana. Dia ada di mana-mana. Awak jangan tinggalkan kehadiran dia.

b. Dia maha kuasa. Dia semua berkuasa. Dia bukan sahaja mencipta hujung bumi, tetapi "Dia tidak akan menjadi letih atau letih..." Kekuatannya, kuasanya, tenaganya, semua perkara itu sama sekali tidak terhad.

c. Dia maha mengetahui. Dia benar-benar mengetahui segala-galanya "...dan kefahamannya tidak seorang pun dapat memahaminya." Secara ringkasnya, dia tahu semuanya. Dia tahu segala-galanya. Tiada apa yang diperolehi olehnya. Dia benar-benar bijaksana.

Anda dan saya paling tidak lengkap untuk menerima konsep Tuhan. Seperti Musa, saya sangat ingin melihat wajahnya. Tetapi juga seperti Musa, saya tidak mempunyai sedikit pun daripada kapasiti untuk melakukan itu.

Perkara yang paling hebat tentang syurga dalam perkiraan saya yang sederhana ialah orang Kristian akan melihat wajah Tuhan. Saya tidak begitu teruja dengan jalan emas. Oh, saya mungkin ingin melihatnya terutamanya apabila Wahyu berkata ia akan menjadi "telus seperti kaca" atau pintu yang diperbuat daripada mutiara, tetapi ia hanyalah ungkapan kiasan untuk menunjukkan keagungan Syurga. Saya teruja dengan perjumpaan semula yang akan saya lakukan dengan orang

tersayang dan orang suci yang telah pergi sebelum ini, perjumpaan semula besar semua orang yang telah ditebus itu.

Perkara yang paling saya inginkan dari syurga ialah dapat memandangi wajah Tuhan Yang Maha Esa. Anda dan saya di sini tidak boleh memeluknya secara mental, dia benar-benar berdaulat. Dia transenden. Dia di luar pemahaman. Sebenarnya, pernahkah anda perasan dalam Kitab Suci, reaksi orang yang entah bagaimana diberikan karunia itu hanya untuk melihat sekilas Tuhan dalam satu cara atau yang lain?

Tuhan memberitahu Musa "Kamu tidak boleh melihat muka-Ku dan hidup. Aku hanya akan meletakkan kamu di sana di atas batu dan membiarkan kamu melihat bahagian belakang." Apabila Musa naik ke atas gunung dan menerima hukum, Sepuluh Perintah, dia turun tanpa bertemu muka dengan Tuhan. Tetapi Tuhan berfirman kepadanya dan apabila dia turun dari gunung, wajahnya begitu berseri-seri, semua orang takut kepadanya. Dia memakai tudung kerana kehadirannya benar-benar bersinar.

Ketika Ayub berada di hadapan Tuhan, dan Tuhan bertanya kepadanya secara bersemuka, Ayub berlutut dengan mukanya dan berkata, "Aku tidak layak, bagaimanakah aku dapat menjawab engkau? Aku meletakkan tanganku ke atas mulutku." (Ayub 40:4)

"Saya mendengar dan jantung saya berdegup kencang, bibir saya bergetar mendengar bunyi itu. Pereputan merayap ke dalam tulang saya, dan kaki saya menggeletar." (Habakuk 3:16) Apabila Yesaya memandangi ke dalam bilik takhta, bukannya berkata, "Haleluya, bukankah indah melihat Tuhan." Dia berkata, "Celakalah aku! ... Aku binasa! Kerana aku seorang yang najis bibir." (Yesaya 6:5) Yohanes, sang rasul, berkata, "Apabila aku melihat dia, aku rebah di kakinya seolah-olah mati." (Wahyu 1:17) Tidak ada yang lebih saya inginkan selain melihat wajah Tuhan, tetapi jika saya melihatnya, ia akan membunuh saya.

Apa yang saya cuba sampaikan ialah kita mempunyai Tuhan yang jauh di luar pemahaman kita. JB Phillips menulis sebuah buku bertahun-tahun yang lalu bertajuk *Your God is Too Small*, dan tajuknya mengatakan semuanya. Saya ingin memberitahu anda sesuatu tentang pandangan anda tentang Tuhan. Ia terlalu kecil. Anda berkata, anda tidak tahu bagaimana saya memandangi Tuhan. Saya tidak peduli bagaimana anda melihat Tuhan, ia terlalu kecil. Ambillah pandangan anda tentang Tuhan dan gandakan ia berjuta kali, ia masih terlalu kecil. Apa yang Yesaya ingin pastikan bahawa kita faham ialah, jika kita akan menerima janji ini untuk kekuatan, kita perlu memahami bahawa kita mempunyai Tuhan yang mampu menyokongnya.

2. Siapa kita. Bahagian kedua janji itu cuba memahami siapa kita. Itu lebih mudah dilakukan. "Dia memberi kekuatan kepada yang letih dan menambah kekuatan kepada yang lemah." (Yesaya 40:29). Adakah anda melihat dua perkataan "w" yang menggambarkan kita: letih dan lemah. Itulah kita.

“Bahkan orang muda menjadi letih dan lesu, dan orang muda tersandung dan jatuh.” Nabi ingin memastikan bahawa remaja lelaki yang mendengar perkataan ini atau membaca perkataan ini memahami asas itu. Adakah anda tahu mengapa dia mahu memastikan perkara itu? Kerana lelaki muda menganggap mereka tidak dapat dikalahkan, begitu juga wanita muda.

Semasa saya berumur antara 18 dan 25 tahun seluruh hidup saya berada di hadapan saya. Sekali-sekala, salah seorang kawan saya akan mengalami kemalangan, seseorang akan mati, tetapi itu tidak akan berlaku kepada saya. Saya tidak terkalahkan, dan saya kuat. Oh tetapi Tuhan mempunyai cara untuk mengajar kita, bukan? Saya bersyukur kerana saya telah mendapat pengajaran.

Saya teringat tentangnya pada hari lain kerana saya seorang pelari. Izinkan saya mengulanginya. Saya seorang pelari sambilan. Saya tidak berlari dalam kira-kira tiga minggu, dan saya mula berasa sedikit bersalah kerana pinggang saya mula ketat sedikit dan pengambilan kalori saya semakin besar. Saya memutuskan saya akan mengejar semua dalam satu hari. Saya keluar pada suatu petang dan memutuskan untuk berlari sejauh 5.2 batu. Saya berjalan 2.6 daripadanya. Saya merebahkan diri di sofa itu sambil menahan nafas untuk lima jam berikutnya. Saya terfikir kembali, ada satu hari apabila saya boleh berlari lima batu dan pulang ke rumah dan bersedia untuk bermain bola keranjang. Hari itu sudah tiada. Kami adalah orang yang lemah dan letih. Jangan biarkan kesombongan anda memberitahu anda sebaliknya.

Baiklah, kita mempunyai Tuhan yang lebih besar, lebih luas, lebih kuat, lebih berkuasa dan lebih bijak daripada yang kita bayangkan. Kami hanya orang yang lemah dan letih.

3. Tuhan akan memperbaharui kekuatanmu. "Orang yang menantikan Tuhan akan memperbaharui kekuatan mereka." Sekarang perkataan, "tunggu," tidak bermakna kemalasan. Ia tidak bermakna hanya duduk sambil berkata, "Baiklah Tuhan, zap saya, pukul saya!" Jangan salah faham, ada masanya untuk hanya "diam dan tahu bahawa saya adalah Tuhan". Ada masanya dalam semua kegilaan dan perlumbaan tikus kita apabila kita perlu berdiam diri dan membiarkan Tuhan bercakap kepada kita, merenungnya, membaca firman-Nya, dan berdoa kepada-Nya. Itu sebenarnya bukan konteks di sini.

Idea di sini adalah untuk menunggu Tuhan yang akan menjadi seperti ahli kabinet menunggu Presiden Amerika Syarikat. Apa ertinya menunggu dia? Ini bermakna melayani dia, merawatnya, membantunya. Ilustrasi yang lebih baik ialah "pelayan", di restoran yang bagus. Apakah yang dilakukan oleh pelayan di restoran yang sangat bagus? Jika anda berada di mejanya, dia sangat fokus pada anda, dia menjaga anda.

Kira-kira setahun yang lalu, saya membawa isteri saya keluar pada ulang tahun kami ke restoran yang sangat bagus ini. Sejajurnya, ia membuatkan saya kembali sekumpulan. Ia adalah tempat yang lebih baik daripada yang biasa kami bawa bersama keluarga. Sebenarnya anak-anak tidak

ikut kami. Saya kagum kerana saya tidak dapat mengambil air saya setengah inci ke bawah, jari sedang dipetik, dan air itu diisi semula. Saya yakin dia mengisi semula air saya 20 kali malam itu. Apabila saya menumpahkan sedikit serbuk roti di hadapan saya, tiba-tiba di sini dia dengan pisau kecil mengikis semuanya ke dalam pinggan kecil. Dia mengambil serbet saya dan meletakkannya di atas riba saya. Jika saya hanya melihat ke atas dia menunggu saya, perhatian penuh. Sekarang dengar, apabila saya merasakan keletihan saya, kelemahan saya, dan kekuatan saya mengecut, apa yang saya lakukan? Saya menantikan Tuhan. Perhatian saya sepenuhnya diberikan kepadanya. Dia adalah tumpuan saya.

Saya mendapati bahawa orang yang menjadi letih, putus asa dan letih melakukan satu atau dua perkara secara amnya, dan saya bercakap tentang orang Kristian. Satu perkara ialah mereka lupa Tuhan. Seseengah orang Kristian melupakannya. Mereka sangat bimbang tentang kekuatan mereka sendiri, sikap tidak peduli mereka sendiri, dan ujian mereka sendiri sehingga mereka meletakkan Tuhan di atas rak dan cuba memperbaiki semua ini sendiri. Orang-orang lain di tengah-tengah keletihan, percubaan dan kekuatan kekuatan mula menumpukan perhatian kepada Tuhan. Mereka benar-benar menumpukan perhatian kepada Tuhan yang meminta Dia untuk "memperbaharui saya," dan Dia melakukannya.

4. Apa yang Allah buat. "Tuhan akan memperbaharui kekuatan mereka. Mereka akan terbang dengan sayap seperti rajawali; mereka akan berlari dan tidak menjadi lesu, mereka akan berjalan dan tidak menjadi lesu." (ayat 31)

Saya suka ilustrasi burung helang, burung yang paling megah dari semua burung, burung yang terbang lebih tinggi daripada burung lain. Ini bukan kali pertama Tuhan menggunakan analogi itu. Dalam Keluaran 19:4, dia bercakap dengan bani Israel yang kini hampir mengembara. Dia berkata, "Kamu sendiri telah melihat apa yang telah Kuperbuat kepada Mesir, dan bagaimana Aku membawa kamu keluar di atas sayap burung helang..."

Sebahagian daripada sebabnya adalah untuk perlindungan daripada mangsa. Tetapi sebahagian daripada sebabnya adalah kerana untuk membantu dalam mengajar burung helang, anak helang, untuk terbang. Apabila tiba masanya untuk anak burung helang kecil untuk terbang, ia bersarang keluar dari sarang dan mula jatuh bebas untuk melihat sama ada sayap itu bersedia untuk bekerja. Ibu helang sedang mengintai dengan niat dan mata yang tepat. Jika burung helang kecilnya tidak dapat mula terbang, ibu helang akan terbang ke bawah dan terbang ke bawah dan menangkapnya di belakangnya. Jika dia tidak boleh meletakkannya di belakangnya, dia mendapatnya dengan paruhnya dan melonjak naik semula.

Saudara-saudara, itulah yang Tuhan kita lakukan untuk kita. Apabila aku menunggunya dalam kepenatan dan kelelahanku, dia akan melihatku dengan mata yang tajam itu dan apabila dia melihat aku jatuh, dia akan menyelinap ke bawahku. "Mereka akan terbang dengan sayap seperti

burung helang" bukan kerana saya kuat, tetapi kerana saya mempunyai Tuhan yang meletakkan bintang-bintang di tempat mereka, dan yang cukup mengasihi saya untuk mati untuk saya.

Saya tahu anda tahu lagu lama. "Betapa sahabat kita di dalam Yesus, semua dosa dan kesedihan kita harus ditanggung! Sungguh keistimewaan untuk dibawa, semuanya kepada Tuhan dalam doa!" Dengarkan ayat ketiga. "Adakah kita lemah dan berbeban berat, dibebani dengan beban keprihatinan? Juruselamat yang berharga, tetap perlindungan kita, bawalah kepada Tuhan dalam doa. Adakah kawan-kawanmu menghina, meninggalkan kamu? Bawa kepada Tuhan dalam doa? Dalam pelukannya dia akan mengambil dan melindungi kamu, kamu akan mendapat ketenangan di sana." Itu betul. Itu janji. Itu memang salah satu janji berharga yang membawa kita melalui kehidupan ini. Diadaptasi daripada Amazing Grace #1167 - Steve Flatt, 10 Julai 1994

Janji untuk Memahami

Janji "kita tahu, bahwa Allah turut bekerja dalam segala hal untuk mendatangkan kebaikan bagi mereka yang mengasihi Dia, yaitu mereka yang telah dipanggil sesuai dengan rencana-Nya" (Roma 8:28) adalah salah satu yang paling terkenal, paling dikasihi.

Laluan itu adalah keselamatan bagi kita dalam masa ribut. Ia adalah petikan yang kita berpaling ketika kita dalam kegawatan, atau dalam tragedi. Ia adalah petikan yang kita lihat apabila kita tertanya-tanya mengapa kita tidak faham. Ia memerlukan "mengapa" kita dan mengubahnya menjadi "siapa." Ia memerlukan soalan kita dan ia menjadikan kita orang yang akan sentiasa memberikan jawapan. Ia adalah janji untuk memahami.

"Sebab kami tahu." Gariskan perkataan tersebut. "Kami tahu." Ada janji untuk memahami. Walaupun berlaku perkara yang menyakiti kita, meratakan kita, atau membuatkan kita benar-benar tidak tahu mengapa ia berlaku. "Dan kami tahu bahawa dalam segala sesuatu Tuhan." Sejurus selepas frasa preposisi kecil itu, "berfungsi" Itulah kunci kepada keseluruhan ayat. Kami akan melihatnya secara terperinci tetapi itulah kuncinya. Ia bukan apa yang anda tahu, ia adalah siapa yang anda tahu.

Kunci kefahaman dalam hidup ialah mengenal Tuhan dan mempercayaiNya. Itulah kuncinya. Ia bukan seberapa banyak anda tahu, ia bukan seberapa banyak anda faham, ia bukan berapa banyak IQ anda. Orang yang paling bijak di antara kita tidak mempunyai keupayaan untuk memahami kedalaman, misteri dan kesukaran hidup. Kita tidak mempunyai itu dalam diri kita.

Saya agak terhibur kerana dalam dua ayat sebelum Roma 8:28, Paul berkata, "Demikian juga...kita tidak tahu apa yang patut kita doakan." Itu kebenarannya bukan? Saya tahu beberapa perkara yang perlu saya doakan, tetapi terdapat begitu banyak keperluan dalam hidup saya, terdapat begitu banyak keadaan yang berlaku di sekeliling saya, yang saya tidak mula faham, saya

memerlukan Tuhan untuk membantu saya berdoa. Saya pun tak tahu nak sembahyang apa, begitulah jahilnya saya. Begitulah jahilnya kamu.

Thomas Edison berkata pada tahun 1926, "Kami tidak mengetahui satu per satu/sejuta daripada satu peratus daripada semua yang berlaku di sekeliling kita." Setiap hari menyatakan kenyataan itu menjadi lebih benar. Dengan setiap penemuan baharu yang kami buat dalam sains, kami mendapati betapa sedikit yang kami tahu.

Pernahkah anda membaca tentang "Black Hole" yang mereka temui di alam semesta? Berbilion tahun cahaya dari sekarang, kita tidak dapat memahami satu tahun cahaya pun, tetapi kita bercakap tentang berbilion tahun cahaya. Saya tidak faham lubang itu, tetapi anda tahu apa yang mereka katakan mengenainya? Mereka berkata ia adalah lubang yang menyedut, bukan sahaja jirim, tetapi tenaga. Bahawa tarikan graviti sangat kuat, sehinggakan cahaya pun tidak dapat melarikan diri. Bolehkah anda bayangkan itu? Mereka mengatakan bahawa tarikan graviti sangat kuat di dalam lubang hitam itu, sehingga jika anda mengambil seluruh bumi dan segala yang ada di atasnya, dan mempunyai tarikan graviti yang sama ia akan mengecutkan bumi menjadi sebesar guli. Saya tidak boleh mula mengaitkannya dengan itu. saya tak faham. Tetapi, intinya adalah kuasa pemahaman tidak semestinya ada dalam diri kita,

Janji yang kita dapat daripada Yesus dalam Yohanes 8:32 ialah, "Kamu akan mengetahui kebenaran, dan kebenaran itu akan memerdekakan kamu." Siapa yang akan menunjukkan kepada kita kebenaran itu? Tuhan akan menunjukkan kepada kita kebenaran itu.

Begitu banyak perkara yang dikatakan oleh Alkitab bahawa orang Kristian tahu dengan yakin. Kita tahu bahawa kita telah berpindah dari kematian ke dalam hidup. Bagaimana anda tahu bahawa? Saya tahu itu kerana Tuhan memastikan bahawa saya diberitahu perkara itu, dan saya mempercayainya. Kita tahu bahawa apabila Dia akan menyatakan diri, kita akan menjadi seperti Dia. Bagaimana saya tahu itu? Saya tahu itu kerana apa yang saya tahu tentang Tuhan.

Paulus berkata, "Sebab aku tahu kepada siapa aku percaya dan aku yakin, bahawa Dia sanggup memelihara apa yang telah aku serahkan kepadanya sampai hari itu." (2 Timotius 1:12) Anda melihat melalui iman kepada Tuhan, Dia akan memberi kita pengertian.

Roma 8:28-29 memberitahu kita bahawa pemahaman kita akan datang daripada keyakinan dan perkara-perkara tertentu tentang Tuhan. Saya ingin berkongsi tiga daripadanya dengan anda daripada teks tersebut.

1. Saya lebih memahami apa yang berlaku di sekeliling saya kerana keyakinan saya terhadap ketentuan-Nya."Sebab kita tahu, bahwa dalam segala hal Allah bekerja untuk mendatangkan kebaikan bagi mereka yang mengasihi Dia..." Ketentuan Tuhan adalah kemampuannya untuk mempertahankan dan membimbing takdir. Dia boleh berbuat demikian kerana segala yang berlaku di dunia ini sama ada diizinkan atau dirancang oleh Allah. Pernahkah anda terfikir tentang itu? Adakah anda perasan perkataan, "semua?" "Semua perkara bekerja bersama untuk kebaikan." kenapa? Kerana segala yang berlaku di dunia ini sama ada diizinkan atau

dirancang oleh Allah. Sekarang ini tidak bermakna bahawa semua yang berlaku adalah sebab langsung dari Tuhan. Dia bukan dalang yang hebat menarik tali. Banyak perkara yang berlaku di bumi ini yang jahat, yang diatur oleh Syaitan, tetapi buat masa ini perkara itu dibenarkan oleh Tuhan.

Dialah Pencipta langit bumi. Dunia wujud dengan firman kuasa-Nya. Yesaya 40:28 berkata, "...Tuhan ialah Allah yang kekal, Pencipta ujung bumi. Ia tidak akan letih dan tidak letih, dan pengertian-Nya tidak dapat dimengerti oleh siapa pun." Dia Tuhan. Segala-galanya diperhatikan oleh matanya, segala-galanya dipertimbangkan oleh fikirannya, semuanya akhirnya di bawah kawalannya. Dia melihat, dia tahu, dia mengambil berat, dan dia bekerja, itu ketentuan Tuhan.

Ingat kisah lama tentang wanita yang datang ke pintu sebagai tindak balas kepada pempetisyen Gallup Poll, dan selepas mengetuk pintunya, dia datang dengan wajah yang compang-camping dan tidak terawat. Dia berkata, "Puan, kami sedang menjalankan tinjauan pendapat tentang apa yang anda fikir masalah terbesar di Amerika ialah, kejahilan atau sikap tidak peduli?" Dan dia berkata, "Saya tidak tahu, dan saya tidak peduli," dan menghempas pintu ke mukanya.

Saya ada berita baik untuk awak. Kita ada Tuhan yang tahu, kita ada Tuhan yang peduli, dan kita ada Tuhan yang bekerja. Segala-galanya, segala-galanya di dunia ini sama ada diizinkan atau dirancang oleh Tuhan Yang Maha Besar, baik, pemurah, pemberi, dan mulia. Itulah sebabnya Paulus boleh berkata di tempat lain dalam tulisannya, "Bersyukurlah dalam segala hal." Semuanya? SEMUA? Ya, bersyukurlah dalam segala hal. kenapa? Kerana semuanya ada di sini. Itulah sebabnya dia boleh berkata, "Bersukacitalah selalu dalam Tuhan." Maksud awak walaupun saya sedang down, walaupun perkara buruk berlaku...Ya, sentiasa. kenapa? Kerana itu bukan di luar skop ketentuanNya.

Itulah sebabnya dia boleh berkata dalam Roma 8:28, "Tuhan bekerja bersama-sama segala sesuatu untuk kebaikan." Jika anda terus membaca dalam Roma 8 pada penghujung ayat 35, 36 dan 37, dia berkata, terdapat beberapa perkara yang mengerikan di luar sana. Terdapat kematian, kebuluran, kesengsaraan, dan penganiayaan; ya, Tuhan juga akan mengusahakan perkara-perkara itu bersama-sama untuk kebaikan. Perkara pertama yang kita yakini ialah ketentuan Allah.

2. Yakin dengan perspektif Tuhan. Bagi saya kata kunci dalam keseluruhan teks ialah perkataan, "bersama-sama." Bible tidak mengatakan bahawa semua perkara adalah baik. Ia mengatakan bahawa, "Tuhan mengerjakan semua perkara yang baik dan perkara yang buruk bersama-sama," untuk hasil yang baik.

Hei, terdapat banyak perkara yang tidak baik. Godaan tidak baik. Saya tidak menikmati godaan atau tunduk kepada godaan. Yakobus 1 memberitahu kita bahawa godaan datang daripada syaitan, ia bukan datang dari Tuhan. Tetapi Tuhan boleh menggunakan godaan untuk benar-benar mendekatkan kita kepada-Nya. Sakit itu tidak menyenangkan, bukan?

Tetapi Tuhan boleh menggunakan kesakitan untuk membina semula kerendahan hati dan pergantungan kepada-Nya. Kegagalan menyakitkan. Saya tidak suka kegagalan, tetapi Tuhan boleh menggunakannya sedemikian rupa untuk membantu kita melihat semula keutamaan kita. Walaupun kita mungkin tidak melihatnya, kita perlu memahami bahawa Tuhan mempunyai perspektif yang lebih baik dan lebih lengkap tentang kehidupan kita.

Izinkan saya memberi anda dua ilustrasi bagaimana Tuhan bertindak dalam peranan itu. Perkara pertama yang saya fikirkan ialah pengawal trafik udara, lelaki di menara kawalan. Semua juruterbang ini berada di luar sana dalam pesawat mereka ingin masuk dan mendarat. Ada yang mahu berlepas. Pengawal trafik udara perlu memberitahu mereka landasan mana yang dibersihkan untuk mendarat dan apakah koordinat untuk masuk. Dia memberi mereka masa, dia memberi mereka laluan, dia memberitahu mereka tentang keadaan padang. Jika setiap juruterbang mahu masuk sendiri, anda akan mempunyai beribu-ribu orang yang mati. Mereka akan berkata, "Nah, ini kelihatan seperti cara terbaik untuk saya." Wham! woosh! ranap! Apa yang saya mahu anda lihat ialah Tuhan berada dalam menara kawalan lapangan terbang hidup anda. Anda mungkin fikir ini adalah cara terbaik, dan dia berkata, "Tidak, saya mahu anda mengelilingi sekali lagi." Kamu berkata, "Kenapa?" Dia berkata, "Jangan tanya kenapa, bulatkan sahaja, saya akan beritahu anda bila hendak masuk."

Saya akan memberi anda ilustrasi yang lebih baik. Dia adalah pembuat roti dalam hidup anda. Saya bukan tukang roti. Saya bukan tukang masak. Saya suka beberapa produk pembuat roti yang baik. Sebagai contoh, saya suka kek coklat Jerman. Saya tidak tahu apa-apa tentang bahan, perkadaran atau suhu pembakar. Satu-satunya perkara yang saya perlu tahu ialah cara menggunakan garpu. Tetapi, lihat Tuhan adalah pembuat roti dalam hidup saya. Dia tahu betul-betul bahan yang betul.

By the way, saya tahu serba sedikit tentang membakar kek coklat Jerman. Jika anda merasai mana-mana bahan-bahan tersebut secara individu, ia tidak betul-betul sedap bukan? Adakah anda pernah merasai satu sudu besar penuh tepung? Adakah anda mahu itu? Adakah itu bagus? Yuck! Bagaimana dengan sedikit garam? Masukkan garam sahaja. Tidak! Gula, ia agak bagus, tetapi ia tidak begitu baik, terutamanya jika dibandingkan dengan produk akhir. Bagaimana dengan telur mentah itu? Bagaimana anda mahu mencekiknya? Anda melihat bahan-bahan itu sendiri tidak bagus sama sekali, tetapi pembuat roti dalam hidup kita, membangkitkannya dalam kadar yang betul-betul tepat. Tetapi bukan itu sahaja yang dia lakukan. Kemudian dia meletakkannya di bawah haba. Dia meletakkan mereka di bawah haba untuk jumlah masa yang tepat. Berita baik hari ini ialah, Tuhan tahu bahan-bahannya, Dia tahu berapa banyak haba yang kita perlukan dan berapa lama.

Saya yakin dengan ketentuannya, dan saya yakin dengan perspektifnya, tetapi ada satu perkara lain yang benar-benar lebih penting daripada kedua-duanya.

3. Yakin dengan tujuannya. Lihat ayat 28 sekali lagi, kita memetikinya sepanjang masa, "Sebab kita tahu, bahawa dalam segala sesuatu Allah bekerja untuk mendatangkan kebaikan bagi mereka yang mengasihi Dia..." tetapi lihatlah yang lain, "...yang telah dipanggil. sesuai dengan

tujuannya." Tunggu sekejap. Apakah tujuan dia untuk kita? Apakah tujuan Tuhan untuk anda? Apakah tujuan Tuhan untuk saya? Di sinilah terlalu ramai di antara kita yang berhenti membaca tetapi terus membaca, ayat 29, "Sebab mereka yang telah dipilih Allah dari semula, Ia juga telah menentukan dari semula untuk menjadi serupa dengan rupa Anak-Nya..." Di sana, di sana, adakah anda melihat itu? Itulah tujuan Allah untuk kita.

Tujuan-Nya bagi kamu adalah untuk menjadi serupa dengan gambar Anak-Nya, Yesus. Itulah tujuan tertinggi Tuhan untuk saya. Tujuan tertinggi Tuhan bagi saya adalah untuk tidak percaya, bertaubat, mengaku, dan dibaptis. Itulah cara, cara yang penting, tetapi itu bukan tujuan saya. Tujuan Tuhan bagi saya bukanlah untuk berkumpul bersama. Itu rezeki, tapi itu bukan tujuan saya. Tujuan Tuhan bagi saya bukanlah untuk memenangi satu lagi jiwa yang hilang, itu misi saya, tetapi itu bukan tujuan saya. Tujuan Allah bagi saya bukan untuk masuk syurga, itu pahala saya, tetapi itu bukan tujuan saya. Apa tujuan saya? Dia memberitahu saya. Tujuan tertinggi-Nya bagi saya adalah untuk menjadi seperti Yesus. Itu adalah jawapan pantas terbaik yang saya tahu apabila seseorang bertanya kepada anda soalan ini, "Mengapa perkara buruk berlaku kepada anak-anak Tuhan?" Adakah anda tahu jawapannya? Kerana kita perlu menjadi seperti Yesus.

Adakah anda tahu apa yang mengingatkan saya? 1 Petrus 2:21 "Untuk itulah kamu dipanggil, karena Kristus telah menderita untuk kamu dan telah meninggalkan teladan bagimu, supaya kamu mengikuti jejak-Nya." Berapa ramai daripada anda mahu menderita? Saya juga tidak. Berapa ramai di antara anda yang ingin menjadi serupa dengan imej Yesus Kristus? Saya ada berita buruk untuk anda, ia sesuai dengan wilayah. Kita tidak boleh menyerupai imej Yesus melainkan kita juga menderita.

Orang Kristian sepatutnya mempunyai papan tanda di dada mereka yang berbunyi, "Pembinaan Sedang Dijalankan." Tuhan bekerja untuk kita dan dia bekerja di sekeliling kita untuk menjadikan kita lebih seperti Yesus. Adakah anda melihat janjinya? Saya tidak akan memahami semua yang berlaku kepada saya. Kadang-kadang saya tidak akan memahaminya sama sekali. Saya akan sangat keliru sehingga saya akan jatuh berlutut dan meminta pemahaman. Tetapi saya dapat memahami bahawa Tuhan yang cukup mengasihi saya untuk mati untuk saya dan mempunyai ketentuan, perspektif dan tujuan untuk semua itu. Sekarang itu meninggalkan saya dengan satu perkara terakhir. Apa yang perlu saya buat?

4. Cintailah Dia. Teks ini mempunyai satu tanggungjawab utama. Tengok sekali lagi. "...Kita tahu bahawa dalam semua perkara Tuhan bekerja untuk kebaikan..." Apa yang dikatakan? "...orang-orang yang mencintainya..." Ini adalah janji bagi orang yang mencintai Allah. Ia bukan janji untuk setiap manusia. Ia bukan janji untuk orang kafir. Malangnya, ia bukan janji untuk mereka yang hanya percaya. Itu adalah janji bagi mereka yang mengasihi Tuhan.

Jika saya mahu pemahaman, apa yang perlu saya lakukan? Saya tidak perlu risau sangat tentang menyelesaikan masalah. Saya tidak perlu risau sangat untuk memikirkan sesuatu, itu tanggungjawab Allah. Ini tanggungjawab saya. Tanggungjawab saya adalah untuk lebih mencintai Tuhan. Lebih saya cintakan Tuhan, lebih baik saya akan faham. Saya tidak tahu

bagaimana, tetapi itulah janji, dan ia berfungsi. Diadaptasi daripada Amazing Grace #1163 - Steve Flatt, 12 Jun 1994



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa



Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan
thebiblewayonline.com

Kursus 1 - Pesan Tuhan

Bagaimana Semuanya Disini?
Lelaki Yang Adalah Tuhan
Kristus - Misteri Tuhan
Mitos Tentang Tuhan
Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana
Penebusan Terancang
Mesej Injil

Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus

Masa Sebelum Kristus
Masa Kristus di Bumi
Masa Selepas Kristus
Akhir Zaman di Bumi
Masa untuk Memutuskan
Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan
Mitos tentang Pengampunan
Pembaptisan ke dalam Kristus

Kursus 3 -Hidup Baru Dalam Kristus

Kerajaan Bukan Buatan Tangan
Hamba Di Kerajaan
Prinsip Pertama Kristus
Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan
Susu Rohani
Hidup Merdeka
Mitos Kesengsaraan
Mesej Daripada Surat-surat
Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran

Kajian untuk Ulama Alkitab

Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus

Yesus dari Nazaret
Kehidupan Kristus
Bersatu dalam Kristus
Mitos tentang Sakit
Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati?
Perkahwinan dan Perceraian
Sabat Tuhan
Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian
Ibrani

Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus

Pengajaran Daripada Salib
Proses Pembinaan Semula Tuhan
Soalan Terhebat Pernah Ditanya
hidup Untuk Satu Sama Lain Dalam Kristus
Menjalani Kehidupan Maksimum
Janji Kini dan Selamanya
Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan
Kata-kata Indah Kehidupan

Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible

Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan
Roh Kudus
Daniel
Wahyu Yesus Kristus
Kesunyian Kitab Suci
Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi
Pembaharuan atau Pemulihan
Menyusun dan Menterjemah Alkitab
Amalan Gereja Hari Ini- Kitab Suci atau Tradisi?

Bible yang digariskan Alkitab diringkaskan Jenis dan Metafora	Genealogi Yesus - Sebuah Carta
--	---------------------------------------

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.